
IVANEČKE novine LIST GRADA IVANCA
GODINA XIII.
BROJ 131.
SVIBANJ  2020.
ISSN 1847-6201 ISSN 1847-621X

STR.6.

STR.10.

TRI PROJEKTA U JEDNOM 
U Bedencu opsežni radovi 
iz sredstava EU, Hrvatskih 
voda, Grada Ivanca i ŽUC-a

6 MIl. KN
zA sANITARNU 

KANAlIzAcIJU, 
PROČIsTAČ I 
OBORINsKU 
ODVODNJU

MIPcRO Ulažu 2 mil. €

Bivša hala VIS-a 
preuređuje se u 
moderni 
prodajni centar 
- dolaze Tedi, 
Pepko, BIPA…

STR.7.

POlJOPRIVREDNI REDAR

Počinje kontrola 
održavanja 
poljoprivrednih 
zemljišta

AsFAlT
Stiže asfalt na 
5,1 km cesta u 
deset naselja

STR.4.STR.2.

 GRAD IVANEc  Otvoren Program mjera za poticanje rješavanja stambenog pitanja

Posebne 
olakšice za 
mlade 
obitelji s 
djecom
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Sve mlade obitelji, građani u 
dobi do 45 godina, samci, jed-
noroditeljske obitelji kao i svi oni 
koji se iz drugih gradova i općina 
doseljavaju na administrativ-
no područje grada Ivanca, a koji 
žele riješiti svoje stambeno pita-
nje ili poboljšati stambene uvje-
te, mogu za to koristiti olakšice 
iz Programa mjera za poticanje 
rješavanja stambenog pitanja 
na području grada Ivanca.

Javni poziv
Javni poziv kojim su svi gra-

đani koji ispunjavaju kriterije 
pozvani da koriste stimulativ-
ne mjere, Grad Ivanec objavio 
je u ponedjeljak, 20. travnja, na 
svojim internetskim stranica-
ma.  

Program sadrži više mjera 
kojima Grad nastoji pomoći svim 
obiteljima i građanima (koji ispu-
njavaju kriterije) da uz benefite, 
koji u financijskim iznosima nisu 
zanemarivi, lakše riješe svoje 
stambeno pitanje. Time lokalna 
samouprava ujedno stimulira 
mlade da si ovdje stvore dom 
i da planiraju trajni ostanak na 
području grada Ivanca. 

Ove gradske mjere ujedno su 
nadopuna programa stambe-
nog zbrinjavanja koje već pro-
vodi Ministarstvo graditeljstva i 
prostornog uređenja. a za mjere 

Grada ima 
interesa, po-
kazuje velik 
broj upita 
građana koji 
se javljaju 
g r a d s k i m 
službama te 
o mjerama 
i načinu nji-
hova ostva-
rivanja traže 
d e t a l j n i j e 
informacije. 
Zaniml j ivo , 
među njima 
je i znatan 
broj građa-
na koji se u 
Ivanec dose-
ljavaju iz su-
sjednih jedi-
nica lokalne 
samouprave.

Svima zainteresiranima ovaj 
Program omogućuje korištenje 
tri mjere.

Oslobađanje plaćanja 
komunalnog doprinosa
Prva mjera jest osloba-

đanje plaćanja komunalnog 
doprinosa prilikom gradnje, 
dogradnje ili rekonstrukcije 
kuće.

   Tako će u 100%-tnom izno-
su Grad od plaćanja komunalnog 

d o p r i n o s a 
o s l o b o d i t i 
tročlanu obi-
telj za stam-
beni objekt 
neto korisne 
p o v r š i n e 
74,25 m2, 
četveročlanu 
obitelj za po-
vršinu kuće 
od 81 m2, a 
peteročla-
nu obitelj za 
površinu od 
98,55 m2.

Komunal-
na nakna-
da – pet 
godina 
besplatno

D r u g o m 
poticajnom 

mjerom Grad Ivanec će sve ko-
risnike (obitelji koje su na ad-
ministrativnom području grada 
Ivanca kupile ili sagradile ne-
kretninu) osloboditi plaćanja 
komunalne naknade prvih 5 go-
dina od dana početka korištenja 
nekretnine. 

Grad plaća 10% rate 
stambenog kredita
-Trećom mjerom predviđeno 

je da Grad obiteljima sufinancira 

ratu stambenog kredita za vri-
jeme trajanja subvencija. Toč-
nije, osobe koje svoje stambe-
no pitanje ili stambeno pitanje 
svoje obitelji (kupovina, grad-
nja, adaptacija ili rekonstrukcija 
nekretnine) rješavaju kreditom 
kod komercijalnih banaka, bez 
obzira na već ostvarene sub-
vencije iz drugih izvora, ostvarit 
će pravo na subvenciju mjeseč-
ne rate kredita u visini od 10% s 
time da maksimalni iznos kre-
dita koji se subvencionira izno-
si 100.000 eura (oko 750.000 
kuna) na rok otplate minimalno 
do 15 godina. Ovakvu subvenciju 
Grad će korisnicima osiguravati 
5 godina – ističe gradonačelnik 
M. Batinić.

Ako imate djecu, 
subvencija se 
produljuje
Grad Ivanec će primjenu ove 

subvencije dodatno produljiti 
za godinu dana ako je u obite-
lji maloljetno dijete, dok će za 
svako novorođeno dijete traja-
nje subvencije produljiti za još 
2 godine.

I - ono što je posebno važno: 
Korištenje mjera iz ovog progra-
ma moći će se ostvarivati kumu-
lativno, a time će se korisnicima 
omogućiti da ostvare subvencije 
iz sve tri mjere.

Detaljnije o svakoj raspolo-
živoj mjeri te o postupku ostva-
rivanja prava iz Programa kao 
i o dokumentaciji koju trebate 
dostaviti pročitajte u Javnom 

iz gradskog života iz gradskog života

Grad Ivanec je raspisao 
Javni poziv za iskaz inte-
resa za osnivanje prava 
građenja na česticama u 
gradskom vlasništvu na-
mijenjenim gradnji dječjeg 
vrtića u Radovanu.

Riječ je o tri čestice 
koje u naravi predstavlja-
ju zemljište u povezanoj 

cjelini, a koje Grad Ivanec 
zainteresiranim fizičkim 
i pravnim osobama nudi 
za gradnju dječjeg vrtića, 
s pravom građenja na rok 
od 99 godina. 

Grad se pritom ob-
vezuje da će za potrebe 
gradnje dječjeg vrtića iz-
graditi pristupnu cestu i 

komunalno urediti građe-
vinsku parcelu, a snosit 
će i trošak priključenja za 
budući objekt vrtića na 
električnu, vodovodnu i 
plinsku mrežu.

Također, Grad će prav-
nu ili fizičku osobu koja 
ostvari pravo građenja 
osloboditi plaćanja ko-

munalnog doprinosa kod 
gradnje te komunalne na-
knade za vrijeme trajanja 
instituta prava građenja.

Sve ostale potrebne 
informacije dostupne su 
u Javnom pozivu koji je 
objavljen na gradskim in-
ternetskim stranicama. 
Svi zainteresirani pozvani 

su da svoja pisma namjere 
Gradu Ivancu dostave do 
15. svibnja.

Ukoliko pak ne bude 
zainteresiranih za grad-
nju privatnog vrtića, u 
tom slučaju Grad Ivanec 
će sam krenuti u gradnju 
novog gradskog dječjeg 
vrtića.(ljr) 

Gradska uprava obavila je sve 
pripreme za realizaciju projekta 
Wi-Fi u Ivancu, kojim će se svim 
korisnicima omogućiti besplatan 
visokokvalitetan pristup brzom 
Internetu. Riječ je o projektu Wi-
Fi4U, koji se u cijelosti financira 
iz programa Europske komisije, a 
za koji je Grad dobio bespovratnih 
15.000 eura.

Ova sredstva namijenjena su 
pokrivanju troškova za opremu 
i instalaciju pristupnih točaka 
za bežični Internet, a takvih će u 
užem dijelu Ivanca biti desetak. 
Namjena projekta jest osigurati 

besplatan pristup Internetu za 
građane i posjetitelje preko to-
čaka za Wi-Fi koje moraju biti na 
javnim prostorima. Grad je u me-
đuvremenu proveo javnu nabavu 
te ugovor o izvođenju radova za-

ključio s Optima telekomom.
U tijeku je prikupljanje još par 

suglasnosti od vlasnika objekata 
na kojima će se instalirati oprema, 
a nakon toga radovi mogu početi. 
Ugovorena vrijednost investicije je 
111.660 kuna. Grad Ivanec će sno-
siti troškove pretplate na Internet 
te održavanja i uporabe opreme. 
(ljr)

Asfaltiranjem prve ce-
stovne dionice u Mjesnom 
odboru Kaniža u četvrtak, 
23. travnja, Grad Ivanec 
je otvorio radove na mo-
dernizaciji nerazvrstanih 
cesta iz programa 2020. 
godine. 

Kao što je poznato, ce-
ste se na području našega 
grada asfaltiraju prema 
5-godišnjem programu 
koji je usuglašen s mje-
snim odborima. Ove godi-
ne modernizirat će se 5,1 
kilometara cesta na širem 
gradskom području, a ra-

dovi su vrijedni 3,02 mili-
juna kuna. 

Investitor je Grad Iva-
nec koji je temeljem pro-

vedenog natječajnog po-
stupka izvođenje radove 
povjerio PZC-u Varaždin. 
Nakon Kaniže, radovi su 
nastavljeni u Osečkoj i 
Margečanu, a u ovogo-
dišnjem programu je i as-
faltiranje dionica u Ivancu 
(odvojak Preradovićeve 
prema Bistrici, produžetak 
Vrtne ulice, odvojak prema 
vodospremi Pilana I u Raj-
terovoj ulici) te cestovnih 
odvojaka u naseljima Je-
rovec, Lovrečan, Seljanec, 
Bedenec, Gečkovec i Pri-
gorec.(ljr)

Gotove pripreme za opremanje pristupnih točaka za Wi-Fi mrežu

 ˝ Radovi se financiraju vaučerom od 
15.000 eura bespovratnih sredstava koje je 
Gradu Ivancu dodijelila Europska komisija

Besplatno zemljište i niz olakšica za gradnju privatnog dječjeg vrtića

 ˝ Ako 
izostane interes 
privatnog in-
vestitora, Grad 
Ivanec sam će 
krenuti u grad-
nju novog vrtića 
u Radovanu

Radovanski mališani
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Upravo pred zaključi-
vanje ovog izdanja Ivaneč-
kih novina, u odvojku Ulice 
Petra Preradovića u Ivancu 
počeli su radovi na gradnji 
javne rasvjete. Nakon ze-
mljanih radova i uređenja 
instalacija, podignut će se 
šest stupova javne rasvje-
te. 

Investitor je Grad Iva-
nec, ugovorena vrijednost 
radova je 87.500 kuna, a 
njihovo izvođenje povje-
reno je Elektro Golubu iz 

Horvatskog.
Taj odvojak ulice uvr-

šten je i u program asfalti-
ranja za 2020. godinu, tako 
da će u sklopu ovogodiš-
njih radova i ovaj dio biti 
uređen u skladu s urbanim 
standardima.

AsFAlT Na širem gradskom području počela mo-
dernizacija nerazvrstanih cesta iz programa 2020. stiže asfalt na 5,1 km cesta u deset naselja PRERADOVIĆEVA Iz gradskog Programa gradnje komunalne infrastrukture

Gradi se javna rasvjeta, stiže i asfalt ˝ Radovi su vrijedni 3,02 milijuna kuna, 
a investitor je Grad Ivanec

Ovogodišnji modernizacijski radovi počeli su asfaltiranjem ceste u Kaniži
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Radovi u Osečkoj i 
Margečanu (desno)

 ˝ Investitor 
je Grad Ivanec, 
ugovorena vri-
jednost radova 
je 87.500 kuna,

sTAMBENE MJERE Grad Ivanec objavio Javni poziv za korištenje Programa mjera za poticanje rješavanja stambenog pitanja 

Riješite svoje stambeno pitanje uz potpore Grada Ivanca!
 ˝ U 100%-tnom iznosu Grad će od plaćanja komunalnog doprinosa osloboditi 3-članu obitelj 

za stambeni objekt neto korisne površine 74,25 m2, 4-članu obitelj za površinu od 81 m2, a 
5-članu obitelj za površinu od 98,55 m2

pozivu koji je objavljen na web 
stranicama Grada Ivanca www.
ivanec.hr

Inače, potrebna sredstva za 
sve navedene subvencije osigu-

rat će se iz gradskog proračuna, 
a  predviđeno je da gradona-
čelnik o realizaciji mjera iz ovog 
programa izvijesti Gradsko vije-
će. 

Na ovakav način ivanečka 
gradska uprava želi osigurati 
maksimalnu transparentnost u 
dodjeli javnih sredstava za ovu 
namjenu.(ljr) 

Gradonačelnik M. Batinić: 
Korisnici mogu ostvariti 

subvencije za sve tri mjere 
kumulativno

Stimulativnim mjerama Grad potiče obitelji da si ovdje stvore dom i planiraju trajni ostanak na području grada Ivanca
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Marina Držaić, gradska pročelnica
Prijave stižu, javljaju se 
mlade obitelji

Po riječima Marine Držaić, 
pročelnice gradskog Upravnog 
odjela za lokalnu samoupravu, 
imovinu i javnu nabavu, počele 
su pristizati prijave građana na 
Program poticanja stambenog 
zbrinjavanja.

-Dosad je na adresu Grada 
pristiglo šest prijava građana 
iz Ivanca i okolice za korištenje 
prava i subvencija iz gradskog 
programa. Mahom su to mla-
de obitelji; neke od njih žive kod 
roditelja i žele se osamostali-
ti. Druge žive u neadekvatnim 
stambenim prilikama ili im je 
sadašnji prostor pretijesan pa 
ga zbog djece i obiteljskih prilika 
žele povećati. Polovica prijavlje-
nih želi koristiti kumulativno sve 
tri gradske raspoložive mjere i 
to je mogućnost koja im je otvo-

rena ovim Programom.. Interes 
za korištenje prava iz Progra-
ma stambenih mjera izrazile 
su i osobe koje trenutačno rade 
izvan granica Hrvatske, ali koje 
se planiraju vratiti. U najavi ima-
mo još nekoliko prijava, a gra-
đani su trenutačno u fazi priku-
pljanja potrebnih dokumenata. 
Gradsko povjerenstvo provjera-
va pristigle prijave i kontrolira 
je li dostavljena sva propisana 
dokumentacija,  a nakon što ovaj 
postupak završi, slijedi potpisi-
vanje ugovora s Gradom i reali-
zacija – izjavila je M. Držaić.

Sredstva će se dodjeljivati po 
redoslijedu zaprimanja urednih i 
potpunih prijava. Prava na poti-
caje mogu ostvariti obitelji i samci 
koji u trenutku podnošenja zahtje-
va nisu stariji od 45 godina. (ljr)

Za svako dijete u obitelji subvencija se produljuje
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POTPORE Ivanečki poduzetnici zadovoljni opsegom gradskih i potpora Vlade RH

Potvrđuje se ispravnost ‘business friendly’ politike
 Gradonačelnik Batinić u međuvremenu 

je pismeno očitovanje o gradskom progra-
mu mjera zatražio od svih poduzetnika koji 
posluju na području grada Ivanca te ih za-
molio i za dodatne dodatne prijedloge o na-
činu na koji im Grad može dodatno pomoći 
u olakšavanju situacije. 

-Poduzetnici su izrazili odobravanje 
gradskim programom mjera i dali nam ap-
solutnu podršku za ovakve poteze. Vrlo 
pozitivno su reagirali i na Vladin program 
mjera te ocijenili da će im i državni i gradski 
program u znatnoj mjeri pomoći da prebro-
de ovu krizu – kazao je gradonačelnik. 

-Ono što me ohrabruje jest podatak da 
većina velikih ivanečkih tvrtki, unatoč teš-
koćama, nisu stale s radom ni obustavile 
proizvodnju. Raduje me također što bez 
zastoja teku i velike greenfield i brownfield 
investicije u Industrijskoj i staroj Gospo-

darskoj zoni Ivanec koje su od strane dvaju 
najvećih ulagača „teške“ više od 30 milijuna 
kuna – poručio je Batinić. 

-S obzirom na to da je Grad Ivanec dugi 
niz godina promicao „business friendly“ 
politiku i razvijao poduzetničke zone, sada 
nam se potvrđuje ispravnost politike koju 
smo vodili kada smo u fokus djelovanja 
stavili razvitak gospodarstva. I s pozici-
je saborskog zastupnika puno sam puta u 
Saboru pozivao na potrebu većih ulaganja 
u gospodarstvo sjevera Hrvatske, gdje pre-
vladava niskoakumulativna prerađivačka 
industrija. Možda ona i nema toliku „doda-
nu“ vrijednost kao neke druge razvikane 
gospodarske grane, ali je, sasvim sigurno, i 
više nego čvrst temelj razvoja, što se, po-
sebno sada, potvrđuje na području grada 
Ivanca i Varaždinske županije – zaključio je 
gradonačelnik.

iz gradskog života iz gradskog života

Gradska tržnica u Ivancu - dio 
koji se odnosi na tzv. zelenu pro-
daju, ponovno je u rad puštena 
u četvrtak, 9. travnja. Ivkom d.d. 
je rad tržnice organizirao prema 
napucima Stožera civilne zaštite 
RH.

Cijeli tržnički prostor ogra-
đen je mrežom, dok je dio tržni-
ce na kome se prodaja obavlja 
ograđen metalnom ogradom. 
Dio prodaje obavlja se s klupa, 
uz strogo poštivanje razmaka 
između klupa te između kupaca 
i prodavača. U dogovoru s Gra-
dom, a radi što bolje organizacije 
rada, na tržnici je postavljeno i 
16 gradskih natkrivenih štando-

va, na kojima su također ispo-
štovane sve propisane mjere u 
cilju zaštite svih koji borave na 
tržnici.

 Uređeni su jedan ulaz i jedan 
izlaz s tržnice, a na tržničkom 
prostoru je označen obavezan 
smjer kretanja kupaca. Na ulazu 
ovlašteni djelatnik Ivkoma d.d. 
na tržnicu propušta kupce uz 
obvezatnu dezinfekciju ruku te 
kontrolira smjer kretanja i upo-
zorava na obvezu držanja soci-
jalnog razmaka.

Nakon što je Gradsko vijeće 
Ivanec na 32. sjednici jedno-
glasno usvojilo Odluku o mje-
rama potpora Grada Ivanca 
poduzetnicima, ustanovama i 
građanima u vrijeme trajanja 
ograničenja izazvanih epide-
mijom coronavirusa, gradska 
uprava Ivanec pozvala je sve 
gospodarstvenike da podnesu 
zahtjev za oslobađanje plaća-
nja gradskih komunalnih da-
vanja. 

-Analiza pokazuje da će u 
vrijeme trajanja Kriznih mjera 
iz proračuna Grada Ivanca za 
pomoć gospodarstvu, dječjim 
vrtićima i građanima biti usmje-
reno ukupno 2,3 milijuna kuna, 
a to je za ivanečki proračun i 
više nego respektabilna svota. 
I sve to uz uvažavanje činjenice 
da Grad Ivanec dobiva potporu 
države kroz fiskalno izravnanje 
i da smo potpuno svjesni činje-
nice da će proračun ostati bez 
velikog dijela poreznih prihoda 
– izjavio je gradonačelnik Milo-
rad Batinić.

Kakve su potpore na 
raspolaganju podu-
zetnicima?
Poduzetnici, kojima je rad 

zabranjen odlukom Nacional-
nog stožera civilne zaštite RH, 
pozvani su da Gradu dostave 
zahtjev za oslobađanje plaćanja 
svih gradskih komunalnih dava-
nja.

Ova, najpogođenija skupina 
poduzetnika, u 100-postotnom 
iznosu oslobođena je plaćanja 
komunalne naknade za po-
slovni prostor i građevinsko 
zemljište koje služi za obavlja-
nje poslovne djelatnosti, za po-
stavljanje reklamnih predmeta 
te za korištenje javne površine 
sa svrhom postave ugostitelj-

ske terase, pokretne trgovine i 
dr.

  Kako bi ovim poduzetnicima 
pomogao i nakon što nadležna 
državna tijela i službeno progla-
se prestanak epidemije, Grad će 
ih - kao poticaj oporavku gospo-
darstva – i u naredna 3 mjeseca 
osloboditi plaćanja svih spome-
nutih davanja u visini 50% od 
utvrđene obveze.

Također, poduzetnici su oba-
viješteni da im – ako su već izvr-
šili plaćanje po dosad ispostav-
ljenim računima - Grad Ivanec 
neće vršiti povrat sredstava, već 
će izvršiti prijeboj s budućim za-
duženjima. 

Pomoć i svim ostalim 
poduzetnicima
Grad je priskočio i u pomoć 

i svim ostalim poduzetnicima, 
čije obavljanje djelatnosti nije 
zabranjeno Odlukom Nacio-
nalnog stožera CZ, ali u po-
stojećim okolnostima posluju 
otežano. Oni su oslobođeni 
plaćanja davanja u visini od 
50% utvrđene obveze. Takvu, 
umanjenu naknadu, oni će pla-
ćati za cijelo vrijeme trajanja 
epidemijske situacije te još 3 
mjeseca u vremenu oporavka 
gospodarstva.

Poduzetnici su svoje za-
htjeve Gradu trebali dostaviti 
do 25. travnja. Prema izvješću 
iz gradskog Upravnog odjela 
za proračun, financije i gos-
podarstvo, do toga datuma je 
zahtjeve za korištenje potpor-
nih mjera dostavilo pedesetak  
poduzetnika.

Ostale potpore za 
poduzetnike i građane
Kao daljnju pomoć gospo-

darstvu, Grad Ivanec je sve ob-
veznike u 100-postotnom iznosu 

oslobodio plaćanja poreza na 
potrošnju. Nadalje, odgođeno je 
slanje opomena svim građanima 
i pravnim osobama za dospje-
le obveze, kao i pokretanje svih 
postupaka prisilne naplate (uz 
iznimku onih kojima prijeti za-
stara).

Svim poduzetnicima i gra-
đanima koji su zapali u teškoće 
dana je mogućnost odgode pla-
ćanja i obročne otplate svih do-
spjelih dugovanja, uključujući i 
komunalni doprinos. Kamate na 
dugovanja Grad neće obračuna-
vati.

Domaćinstvima koja su u 
ovoj situaciji ostala bez prihoda, 
dana je mogućnost korištenja 
prava iz gradskog socijalnog 
programa.  

POMOĆ GOsPODARsTVENIcIMA Grad Ivanec pozvao sve poduzetnike da podnesu zahtjev za oslobađanje plaćanja gradskih komunalnih davanja

M. Batinić: Ivanečke potporne mjere ‘teške’ 2,3 milijuna kuna

TRŽNIcA Rad na tržnici Ivanec organiziran prema napucima Nacionalnog stožera CZ

Kupoprodaja uz stroge mjere zaštite i samozaštite  ˝ U cilju što bolje organizacije 
rada tržnice, Grad je na raspolaganje 
prodavačima stavio 16 natkrivenih štandova

Ulaz na tržnicu uz obaveznu dezinfekciju ruku

Grad je ustupio 16 
štandova na kojima je 

kupoprodaja organizirana 
na siguran način Omogućena je i prodaja iz kamiona u prtljažnik ili na zadnje sjedalo osobnog vozila
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Uskrsa uvedena i prodaja po 
sustavu „drive in“, tj. prodaja 
iz kamiona prodavača u prt-
ljažnik osobnog automobila 
kupca.  Iako tržnica u Ivancu 
uobičajeno radi srijedom i su-
botom, Ivkom je u proteklom 
vremenu prodavačima omo-
gućio svakodnevno radno vri-
jeme. 

Na taj način Ivkom izlazi u 
susret prodavačima presadni-
ca povrća i cvijeća te sjemen-
ske robe, koji su zbog aktualne 
situacije i zabrane rada tržnica 
izgubili dio sezone i pretrpjeli 
štete.(ljr)

Potpore za roditelje i 
dječje vrtiće
 Roditelji mališana s pre-

bivalištem na području grada 
Ivanca oslobođeni su plaćanja 
sufinanciranja polaska djece 
u dječji vrtić za vrijeme važe-
nja Kriznih mjera. Dječjim vrti-
ćima (i gradskom i privatnim) 
Grad isplaćuje naknadu za 
djecu sukladno zaključenim 
ugovorima o sufinanciranju, 
uz obvezu dokazivanja da je 
dječji vrtić u vrijeme trajanja 
Kriznih mjera zadržao u rad-
nom odnosu sve zaposlenike 
te isplatio plaću zaposlenim 
radnicima.(ljr)

 ˝ Najpogođenije poduzetnike, koji su odlukom Nacionalnog stožera CZ morali zatvoriti svoje objek-
te, Grad je oslobodio plaćanja svih komunalnih davanja; svima ostalima davanja su smanjena za 50%

NOVA MJERA POTPORE PODUzETNIcIMA 
Jednoglasno na 34. sjednici Gradskog vijeća

Umjesto poduzetnika, račune 
za odvoz otpada platit će Grad 

Gradsko vijeće Ivanca na 
svojoj je 34. sjednici prihvatilo 
prijedlog gradonačelnika M. 
Batinića te jednoglasno doni-
jelo Odluku kojom se svi podu-
zetnici kojima je obavljanje dje-
latnosti zabranjeno Odlukom 
Nacionalnog stožera CZ, oslo-
bađaju plaćanja cijene javne 
usluge prikupljanja miješanog 
i biorazgradivog komunalnog 
otpada.

S obzirom na to da Zakon 
o održivom gospodarenju ot-
padom i Uredba o gospodare-
nju komunalnim otpadom ne 
predviđaju mogućnost da se 
ugovorenim korisnicima ne is-
postavi račun za javnu uslugu, 
a da ih plaćanja cijene usluge 

ne može osloboditi Ivkom d.d. 
kao davatelj usluge, već o tome 
odluku mora donijeti predstav-
ničko tijelo grada, Gradsko vi-
jeće odlučilo je navedene po-
duzetnike i obrtnike osloboditi 
plaćanja cijene javne usluge. 

Slijedom zakonskih odred-
bu, Grad je preuzeo i obvezu 
njena plaćanja, a to znači da 
će se za navedene korisnike 
cijena javne usluge namiriti iz 
sredstava proračuna Grada 
Ivanca. 

To je ujedno nova mjera 
kojom će Grad najpogođenijoj 
skupini poduzetnika dodatno 
ublažiti štete koje trpe zbog 
toga što im je obavljanje djelat-
nosti privremeno zabranjeno.
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Obvezu plaćanja cijene usluge prikupljanja otpada na 
sebe je preuzeo Grad

Plaćanja svih gradskih 
komunalnih davanja 
oslobođeni su poduzetnici 
koji su odlukom 
Nacionalnog stožera 
CZ morali obustaviti 
poslovanje

Svi obveznici su u 
100-tnom iznosu 
oslobođeni plaćanja 
poreza na potrošnju

Poduzetnicima koji nisu obustavili 
rad, ali su poslovali otežano, sva 
davanja smanjena su za 50%
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Bedenec je trenutačno naj-
veće komunalno-infrastruktur-
no gradilište na području grada 
Ivanca. U tijeku su opsežni rado-
vi koji obuhvaćaju realizaciju triju 
projekata u jednom.

Prvi projekt jest gradnja su-
stava sanitarne kanalizacije 
(koja se financira iz EU sred-
stava). Drugi je projekt grad-
nja i montaža pročistača za taj 
sustav (za koji sredstva osigu-
ravaju Hrvatske vode i Ivkom 
– Vode). Treći projekt, koji se 
izvodi usporedo s polaganjem 
kolektora za sanitarnu kana-
lizaciju, jest gradnja sustava 
oborinske odvodnje (koji se fi-
nancira iz sredstava žUC-a i 
Grada Ivanca).

Sanitarna kanalizacija
Što se tiče sustava sani-

tarne kanalizacije u Bedencu, 
ovaj projekt vrijedan je 4,36 
milijuna kuna, a financira se iz 
EU poljoprivrednog fonda za 
ruralni razvoj. Njegov investi-
tor i nositelj su Ivkom – Vode, 
a radove izvodi poduzeće HIS 
iz Višnjice.

Projekt obuhvaća gradnju 5 
kilometara kanalizacijske mreže 
i dvije precrpne stanice. U prvoj 
fazi radova (2018.) položeno je 
gotovo 2 kilometra kanalizacij-
skog kolektora, pri čemu su se 
cijevi polagale na terenu ispod 
županijske ceste, bliže rijeci 
Bednji. 

Radovi koji su počeli prošle te 
nastavljeni ove godine, obuhva-
ćaju polaganje preostalih 3 ki-
lometra kolektora na potezu od 
parkirališta kod kapelice u Jerov-
cu do Bijelog cvijeta. U ovoj fazi 
će se sanitarnom kanalizacijom 
prikupiti otpadne vode iz dijela 
naselja Bedenec (uz županijsku 
cestu), dok će se u 2. fazi riješiti 
otpadne vode iz preostalog dije-
la naselja. 

Krajnji ugovorni rok za stav-
ljanje ovog sustava u funkciju je 
proljeće 2021. godine. 

Pročistač za otpadne 
vode
Prošlog mjeseca sagrađen 

je pročistač za otpadne vode iz 
Bedenca, što je dodatan, novi 
projekt, koji se ne financira iz 

EU sredstava. Pročistač je u 
Bedenec dopremljen i monti-
ran krajem ožujka, a svi radovi 
na njegovu postavljanju kao i 
ostali prateći radovi (uprav-
ljačka stanica, priključak stru-
je i sl.) obavljeni su tijekom 
travnja. Investicija je vrijedna 
1,17 milijuna kuna, od čega Hr-
vatske vode osiguravaju 80% 

sredstava, a ostatak Ivkom – 
Vode d.o.o.

-U provedenom postupku jav-
ne nabave gradnja pročistača po-
vjerena je tvrtki Tehnix iz Donjeg 
Kraljevca. Zadaća ovog pročista-
ča će biti prikupljanje otpadnih 
voda iz kanalizacijskog kolektora 
koji vodi do njega, nakon čega će 
čista voda biti ispuštana u Bed-
nju - naglašava direktor Ivkom – 
Voda Mladen Stanko.

 Ovaj pročistač bit će u funk-
ciji privremeno, tako dugo dok ne 
bude sagrađen i u pogon stav-
ljen sustav Aglomeracije Ivanec 
s glavnim pročistačem, na koji 
će se onda spojiti kanalizacijski 
sustav Bedenec.   

 Pošto će se time ugasiti po-
treba za korištenjem pročistača 
Bedenec, cijelo postrojenje pro-
čistača bit će demontirano i pre-
seljeno za potrebe pročišćivanja 
otpadnih voda u jednom od na-
selja na području grada Ivanca 
na kojima će se u predstojećem 
razdoblju graditi posebni sustavi 
odvodnje.

Oborinska odvodnja
Usporedo s polaganjem cijevi 

za kanalizacijski kolektor, po-
stavljaju se i cijevi za oborinsku 
odvodnju uz županijsku cestu. 
Ove radove financiraju žUC i 
Grad Ivanec u omjeru 55:45, s 
time da je žUC za ovu godinu osi-
gurao 302.500 kuna, dok Grad, 
kao i lani, radove sufinancira s 
250.000 kuna. 

Naime, kako je projektom sa-
nitarne kanalizacije (1. faza) bilo 
predviđeno polaganje cijevi za 
odvodnju sanitarnih otpadnih 
voda djelomično i u postojeći 
cestovni jarak, bilo je potreb-
no riješiti i oborinsku odvodnju 
županijske ceste, koja prihvaća 
i oborinske vode s nerazvrsta-
nih cesta koje su u nadležnosti 
Grada Ivanca. Kako bi se to rea-
liziralo, projektne dokumentacije 
za sanitarnu kanalizaciju i obo-
rinsku odvodnju su usklađene, 
čime je izvođaču omogućeno da 
istovremeno radi na oba sustava 
odvodnje. (ljr

Ivanečka javnost, ali i brojni 
građani koji u Ivanec dolaze iz 
susjednih mjesta i gradova, s ve-
likom pozornošću prate opsež-
ne radove koje Graditeljsko po-
duzeće MIPCRO izvodi na svom 
poslovnom objektu pokraj Lidla, 
točnije, na nekadašnjoj VIS-ovoj 
proizvodnoj hali (građenoj 1960. 
godine) te u njenom obuhvatu. 
Hala, površine 3.000 m2, koju je 
MIPCRO godinama koristio kao 
skladišni prostor te za izradu ar-
matura i druge radove za vlasti-
te potrebe, sada se temeljito re-
konstruira, adaptira i preuređuje 
u trgovački centar za poznate 
poslovne partnere.

Riječ je o četiri partnera i svi 
će oni ove godine ući u novoure-
đene prostore i u njima otvoriti 
svoje prodajne objekte i lokale.

Parkiralište sa 87 
mjesta
-Do 15. lipnja u nove prostore 

trebaju ući trgovine Tedi (na 750 
m2) i Pepko (600m2) te jedan 
cafe bar (100m2), a do kraja go-
dine u nove će se i puno komot-
nije prostore iz centra Ivanca 
preseliti i BIPA (400m2). Sa svi-
ma njima smo ugovorili najam 
na 5 + 5 godina. Ostatak prosto-
ra od 1.150 m2 koristit ćemo za 
vlastite potrebe, uglavnom za 
skladište naših roba i tehničku 
pripremu. Uostalom, i sada je 

to prostor s kojeg svakog jutra 
18 kombija kreće na gradilišta 
koja imamo otvorena u Gospiću, 
Karlovcu, Ivancu, Ludbregu, Le-
poglavi i drugdje – ističe voditelj 
projekta ing. Zdravko Rogina.

U trenutku našeg posjeta 
gradilištu u tijeku je bila grad-
nja nadstrešnice ispred budućih 
prodajnih objekata (za zaštitu 
kupaca od kiše i drugih atmos-
ferskih prilika) te grubi radovi 
u unutrašnjosti, kao i radovi na 
uređenju prilaza objektu i gradnji 
parkirnog prostora.

-Ispred budućeg centra gra-
dimo parkiralište sa 87 parkir-
nih mjesta. Za potrebe uređenja 
parkirališta od Grada Ivanca 
otkupili smo dodatnih 1.700 m2 
zemljišta. Parkiralište će se 
prostirati na velikoj površini od 

prodajnog centra pa sve do sa-
dašnjeg drvoreda pokraj obila-
znice.  S obilaznice ćemo prema 
trgovačkom centru urediti pro-
metni ulaz, a cijeli taj potez će 
pješačkom stazom biti povezan 
s Lidlom. Svi ovi radovi vrijedni 
su oko 7 milijuna kuna (bez PDV-
a) – pojašnjava ing. Rogina.

 Napomenimo također da je 
na krovu hale ugrađena solarna 
elektrana snage 220 kW.

Slijedi gradnja nove 
hale, vrijedne 4 mil. kn
Radovi na preuređenju bivše 

hale Svilane u budući moderni 
prodajni centar tek su dio kom-
pleksnih zahvata koje MIPCRO 
izvodi, doslovce u cijelom svom 
poslovnom krugu, a on se prosti-
re na 17.000 m2! Pošto hala (gle-

dano s obilaznice), većim dijelom 
zatvara pogled na cijeli obuhvat 
gradilišta, spomenimo i ono što 
je oku građana manje vidljivo.

Dakle, ulaz u poslovni krug 
MIPCRO-a iz Ulice A. Georgijevi-
ća brojnim je preinakama promi-
jenjen i gotovo neprepoznatljiv u 
odnosu na raniji izgled. 

-Uklonjen je stari spremnik 
mazuta od 100 m3 koji se ne-
kad koristio za potrebe grijanja 
Svilane i Itasa. Također, srušena 
je stara kotlovnica i dimnjak te 
demontirane stara trafostanica 
i  kompresorske stanice. Sagra-
đena je nova trafostanica, od 
1.000 kVA. Nadalje, postavljene 
su nove vodovodne i električ-
ne instalacije,  nova odvodnja, 
priključci itd. Na ulaznom dijelu  
uređujemo moderno parkiralište 

– izvijestili su voditelj tehničke 
komercijale Filip Kišiček i voditelj 
gradilišta Hrvoje Banić. 

Kad sve navedene radove 
privede kraju, MIPCRO na već 
uređenom gradilištu pokraj svo-
je upravne zgrade, otvara novu 
investiciju – gradit će potpuno 
novu halu za vlastite potrebe. 

-Površina hale bit će 1.200 
m2, a u investiciju ćemo uložiti 4 
milijuna kuna (bez PDV-a) – izja-
vio je Zdravko Rogina. 

Navedenim brownfiled i 
greenfield investicijama, vri-
jednim gotovo 2 milijuna eura 
(čemu treba pribrojiti i gradnju 
dviju novih stambenih zgrada u 
zoni nasuprot Superkonzuma),  
MIPCRO je, uz BGW, najveći inve-
stitor na području grada Ivanca. U 
poduzeću je 102 zaposlenih.(ljr)

 ˝ Najzahtjevniji 
dio radova jest 
visinsko usklađenje 
postojeće kande-
laberske rasvjete s 
novim nogostupom

U srijedu, 22. travnja, Grad 
Ivanec je otvorio radove na 
gradnji nogostupa u Novoj uli-
ci u Ivancu. S obzirom na to da 
je riječ o vrlo lijepom, novom 

stambenom kvartu, u kome u 
novogradnjama većinom žive 
mlade obitelji s djecom (a u tije-
ku je i daljnja gradnja privatnih 
kuća), ne čudi da su stanari s 
odobravanjem dočekali rado-
ve na uređenju infrastrukture. 
Gradnjom nogostupa ujedno 
će se podići i sigurnost djece i 
ostalih sudionika u prometu.

Nogostup se gradi duž ci-
jele ulice, u duljini 250 metara. 
Najzahtjevniji dio radova jest 

MIPcRO Ugledno ivanečko građevinsko poduzeće provodi investiciju „tešku“ 2 milijuna eura

Bivša hala VIs-a preuređuje 
se u moderni prodajni centar 
- dolaze Tedi, Pepko, BIPA…

 ˝ Opsežne radove 
MIPCRO izvodi u cije-
lom svom poslovnom 
krugu površine 17.000 
m2; nakon završetka 
radova na prodajnom 
centru, počinje s grad-
njom nove hale za 
vlastite potrebe

Opsežnim radovima nekadašnja se VIS-ova hala preuređuje u moderni trgovački centar

Zdravko Rogina sa 
suradnicima Filipom 
Kišičekom i Hrvojem 
Banićem

NOVA UlIcA U tijeku gradnja 
250 metara nogostupa Investicija vrijedna 177.000 kuna

visinsko usklađenje postojeće 
kandelaberske rasvjete s novim 
nogostupom.   Temeljem prove-
denog postupka javne nabave 
Grad je izvođenje radova povje-
rio poduzeću TTG iz Donje Višnji-
ce. Investicija je vrijedna 177.000 
kuna, a u cijelosti se financira iz 
gradskog proračuna.   U četvrtak, 
23. travnja, radove u Novoj ulici 
obišao je gradonačelnik Milorad 
Batinić sa suradnicima te s di-
rektorom TTG-a Tomom Zgrep-

cem na licu mjesta razgovarao o 
načinu izvođenja radova.

 Ova investicija financira se 
iz gradskog Programa gradnje 
objekata i uređaja komunalne 
infrastrukture, i to dijela koji se 
odnosi na rekonstrukciju pro-
metnica, prometnih površina i 
gradnju nogostupa, a za koji je 
Grad Ivanec u 2020. godini na-
mijenio 7,7 milijuna kuna. (ljr)

Nogostup se gradi duž 
cijele Nove ulice
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Radi se užurbano, jer prve trgovine u nove prostore ulaze 
do polovice lipnja

TRI PROJEKTA U JEDNOM U Bedencu opsežni radovi iz sredstava EU, Hrvatskih voda, Grada Ivanca i ŽUC-a

6 mil. kuna za sanitarnu 
kanalizaciju, pročistač i 
oborinsku odvodnju

 ˝ Montiran je pročistač za otpadne vode vrijedan 1,17 milijuna kuna

Gradnju oborinske odvodnje Grad Ivanec i ove godine 
(kao i 2019.) sufinancira s 250.000 kuna
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Montaža pročistača za otpadne vode iz sustava BedenecGradnja sanitarne kanalizacije Bedenec iz EU fondova

 Opsežni radovi odvijaju se u cijelom poslovnom krugu 
MIPCRO-a
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 ˝ Sve građane, 
koji imaju bilo kakva 
saznanja o onima 
koji su odložili 
otpad, molimo da 
informacije dojave 
(može i anonimno) 
na tel. 404-870 ili 
091 44 04 883 i 099 
44 04 876

Za prizore na fotografijama 
koje prate ovaj tekst „zasluga“ 
pripada pojedinim građanima 
koji žive među nama. Onima koji 
su na traktore i motokultivato-
re natovarili gume, građevinski 
materijal, krupni otpadni građe-
vinski otpad i kućno smeće te ga 
krišom odložili u prirodu, na ze-
mljište koje nije njihovo. 

Ti naši sugrađani ne mare 
što su onečistili prirodu i izazvali 
zgražanje i javnu osudu zajed-
nice. Ne peče ih savjest što su 
ponovno odbacili svoje ruglo na 
površine koje brojni građani u 
Zelenim čistkama savjesno čiste 
iz godine u godinu. 

Ono što je najžalosnije, njima 
je svejedno i to što su drugim 
ljudima, na čije su zemljište isto-
varili svoj otpad, priuštili visoke 
novčane troškove.

Zašto? Zato jer je zakonom 
propisano da je takav otpad, 
iako nije njegov, sa svoje par-
cele dužan ukloniti – vlasnik. 
Dakle, ako vam netko na vaše 
zemljište naveze otpad, vi ste 
ti koji ga morate ukloniti. Pitaju 

li se počinitelji imaju li vlasnici 
zemljišta uopće novca da plate 
uklanjanje otpada? Ili ih i zato 
„boli“ briga?

Gume, salonit, krupni 
otpad…
Sve ove fotografije snimlje-

ne su tijekom proteklih mjesec 

dana na više lokacija širom na-
šeg područja. Na području ispod 
Petrolove benzinske crpe evi-
dentirane su četiri onečišćene 

lokacije. Jedna od njih je u vla-
sništvu Grada Ivanca i na nju je 
netko istovario dijelove starog 
namještaja, najlon, kante i sl. 
Troškove čišćenja ove površine 
platio je Grad Ivanec, točnije, svi 
građani – porezni obveznici.

Na tom području onečišćene 

U potresu koji je i 
naše područje pogodio 
u nedjelju, 22. ožujka, 
manje štete pretrpjela 
je spomen kuća narod-
nog heroja Josipa Kraša 
u Vuglovcu. 

Temeljem obavijesti 
o oštećenju od stra-
ne Udruge antifašista i 
antifašističkih boraca, 

objekt su obišli pred-
stavnici Grada Ivanca 
te preliminarnim pre-
gledom ustanovili da 
je kuća, unatoč svojoj 
starosti, potres prebro-
dila bez oštećenja po 
statiku. Čitav je ostao i 
dimnjak, šteta na crje-
povima je zanemariva, 
međutim, mjestimično 

su popucali zidovi, ali 
ipak ne u mjeri koja bi 
bitno mogla narušiti si-
gurnost objekta.

Grad je naručio pre-
gled objekta od strane 
građevinskih stručnjaka 
koji će kuću temeljitije 
pregledati te predložiti 
način i opseg sanacije.
(ljr)

Lijepim pismom i zamolbom, 
gradonačelniku M. Batiniću javi-
la se gospođa koja se predsta-
vila kao - baka Veronika iz Vino-
gradske ulice. 

Ističući da u tom kvartu ima 
puno djece, ali i ne i igrališta na 
kome bi se mogla poigrati, moli 
Grad da na javnoj površini (gdje 
je već postavljena jedna klu-
pa) podigne bar jednu ljuljačku 
i tako razveseli djecu. Gospođa 
Veronika ujedno predlaže da 
se pokraj klupe postavi i koš za 
smeće, kako bi se djeca od ma-

lih nogu odgajala za pravilan 
odnos prema okolišu, te da se 
očisti obližnji izvor žljeb, jer je 
posve zamuljen.

Tragom pisma bake Veronike, 
gradonačelnik je na teren poslao 
djelatnike gradskih komunalnih 
službi koji su na licu mjesta pro-
cijenili koliko bi se spravi moglo 
postaviti i kakvu bi podlogu tre-
balo urediti za mini dječje igra-
lište.

- Budući da upravo kreće-
mo s programom opremanja 
i uređenja dječjih igrališta, 

RUGlO Evo kako pojedini građani „zbrinjavaju“ svoj otpad – na širem gradskom području osvanuli ružni prizori nelegalno odloženog otpada

Ne odlažite otpad u prirodu! 
Dovezite ga u Ivkom, besplatno je!

nastojat ćemo u sklopu toga 
urediti i manje igralište u Vi-
nogradskoj. Uz par sprava za 
djecu, postavit ćemo i koš za 
smeće i očistiti izvor – poručio 
je baki Veroniki gradonačelnik 
M. Batinić.(ljr)

Gradske komunalne službe 
u Vinogradskoj ulici: Kakvu 
podlogu urediti, koliko 
spravi stane?

Vrste otpada koje besplatno možete odložiti u Ivkomu
 Otpad koji možete be-

splatno odložiti u reciklaž-
nom dvorištu Ivkoma d.d. 
je: papir, karton, plastika, 
metalna ambalaža, otpadne 
gume bez naplatka, elek-

tronički otpad, krupni otpad, 
akumulatore, fluorescentne 
cijevi, stiropor, stare bateri-
je, stakleni ambalažni otpad, 
ravno staklo, PET boce, poli-
etilenske folije, limenke, sta-

ri lijekovi i zeleni otpad.
Što se tiče odvoza glo-

maznog (krupnog) otpada, 
svaki korisnik jednom go-
dišnje može koristiti pravo 
na besplatni odvoz krupnog 

otpada. Potrebu njegova od-
voza prijavite Ivkomu na tel. 
770-550 ili 770-558, a njego-
vi djelatnici će u najkraćem 
roku besplatno zbrinuti vaš 
otpad.

Onečišćivača 
prijavite!

Zbog financijske štete koju 
su prouzročili građanima, ali 
i očitog bezobrazluka koji za-
htijeva novčano sankcionira-
nje, pozivamo sve građane koji 
imaju bilo kakve informacije 
o osobama koje su nelegalno 
istovarile otpad na navedene 
lokacije, da to jave – može i 
ANONIMNO – na tel. 091 4404 
883 i 099 4404 876 (komunal-
ni redari) ili na tel. 404-870. 

Također, onečišćivača 
možete prijaviti i na e-mail: 
grad@ivanec.hr ili onečišće-
nje prijaviti na kontakt obrazac 
PRIJAVI ŠTETU, koji se nalazi 
na naslovnici ww.ivanec.hr (pri 
dnu stranice).

Također, molimo čitatelje 
da na iste kontakte dojave pri-
mijete li na terenu nelegalno 
odložen otpad te da, po mo-
gućnosti, dostave fotografi-
ju. Time otvarate mogućnost 
službenim osobama da reagi-
raju što brže.

zelena 
čistka 2020.

Nakon osam uzastopnih 
godina održavanja Zelene 
čistke, ovoga travnja akci-
ja iznimno nije održana zbog 
epidemijske situacije. Iz Grada 
poručuju da će se 9. zelena čis-
tka Ivanec 2020., bude li ikako 
moguće, održati najesen.

VAŠA PIsMA Odgovor gospođi 
iz Vinogradske ulice Bako Veronika, sprave stižu!  ˝ Na gradskoj 

površini u Vinograd-
skoj uredit će se mini 
dječje igralište

sPOMEN KUĆA U 
potresu 22. ožujka

Manje štete na spomen kući J. Kraša
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Troškove uklanjanja ovog otpada snosit će vlasnik parcele, ni kriv ni dužan Istovarena gomila guma u grmlju ispod Petrola; onečišćivaču poručujemo da je ove gume besplatno mogao odložiti u Ivkomu

I ovaj otpad, koji mu je netko odložio na zemljište, vlasnik mora ukloniti sam 

FO
TO

: Z
. S

TA
N

KO

FO
TO

: Z
. S

TA
N

KO

FO
TO

: K
O

M
U

N
A

LN
I R

ED
A

R

Na potezu od mlina do pilane Bistrica grca u smeću

Šuma ispod Sv. Duha ponovno je prepuna 
smeća; a volonteri ga u Zelenoj čistki teško 
uklanjanju iz godine u godinu
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Na planinarskoj stazi Konj: Priliče li 
ovi prizori nekome tko se voli nazivati 
planinarom?

su još tri privatne parcele. Na nji-
ma je netko odložio dijelove au-
tomobila, drvenu građu i građe-
vinski otpad, uključujući i salonit, 
a na jednoj je istovarena gomila 
auto guma. U Prigorcu je netko, 
tko ruši ili renovira svoj objekt,  
na tuđe zemljište odložio hrpu 

crijepa i betona te krupnog ot-
pada. Troškove uklanjanja svega 
toga otpada moraju snositi vla-
snici tih parcela. 

Sramota!
Posebna priča je potok Bi-

strica na potezu od Friščićeva 

mlina do pilane. Obale potoka 
zatrpane su plastičnim bo-
cama, vrećicama, sprejevima, 
akumulatorima, voda razvlači 
odbačene kišobrane, najlonske 
vreće… 

Izrazito strmi predio ispod 
Sv. Duha, prema Vitešincu, oda-

kle volonteri u Zelenim čistkama 
već godinama izvlače odbačeni 
otpad, ponovno je prepun vreća 
smeća, šute, plastike. Ništa se tu, 
po pitanju savjesti i odgovorno-
sti pojedinih mještana, nije pro-
mijenilo. U šumi bliže Vitešincu 
nalazi se i strvina ovce (ili koža?) 

bačena na granu stabla. 
Otpada ima i na planinarskim 

stazama, na početku staze Konj i 
na Prekrižju. Što reći „planinari-
ma“ i „ljubiteljima“ prirode koji za 
sobom ostave konzerve, plastič-
ne boce i vrećice, pa čak i plastič-
ni automobilski odbojnik?(ljr)
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Auto odbojnik na Ivančici
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Proljeće je došlo, vegetaci-
ja buja, pa komunalno redar-
stvo Grada Ivanca podsjeća sve 
vlasnike i korisnike građevina i 
okućnica na zakonske propise i 
gradske odluke kojih se svi mo-
ramo držati. 

Ne samo da je propisano, 
već je i samo po sebi razumlji-
vo da vanjski dijelovi zgrada, 
okućnica, dvorišta zgrada i 
ograde u vlasništvu i građana i 
poduzeća moraju biti uređeni u 
dijelu koji je vidljiv s javnih po-
vršina.

A to znači da vlasnici i ko-
risnici takvih površina moraju 
redovito kositi travu, obrezi-
vati živicu te uklanjati grmlje, 
drveće i granje koje ugrožava 
sigurnost ljudi i imovine na 
javnim površinama i sprečava 
preglednost prometa i javne 
rasvjete.

Primjenu ovih mjera kontro-
liraju komunalni redari koji sva-
kodnevno obilaze teren. 

Uoče li zapuštenu okućnicu 
ili dvorišta (kakva je, primje-
rice, na pratećoj fotografiji), 
komunalni redar rješenjem će 
narediti  vlasniku/korisniku da 
je očisti. 

Kao što je bilo i najavljeno, a u 
skladu sa zakonskom obvezom, 
u gradskom Upravnom odjelu za 
urbanizam, komunalne poslove 
i zaštitu okoliša na poslovima 
kontrole održavanja poljopri-
vrednih zemljišta počeo je raditi 
poljoprivredni redar Mladen Ju-
renec.

Tijekom proteklih godina, a 
osobito prošle, nije bilo nijednog 
zbora ili skupa građana u mje-
snim odborima, a da na njemu 
mještani nisu učestalo isticali 
probleme zapuštenog zemljišta 
te zahtijevali od Grada da tomu 
stane na kraj. Pritom su posebno 
isticali zarasle njive, voćnjake i 
livade te osobito ono što ih naj-
više boli – zapuštene vinograde 

- kao izvor zaraze zlatnom žuti-
com. 

Građani su pritom tražili od 
Grada da nađe način kako bi se 
vlasnike, koji su zapustili svoje 
površine, zakonski prisililo da ih 
očiste, kako se korov, trnje i šika-
ra ne bi širili na obrađene povr-
šine te da se time ujedno spriječi 
širenje zlatne žutice iz zapušte-
nih vinograda na zdrave nasade.

I upravo to bit će glavna za-
daća poljoprivrednog redara. 
On će ubuduće kontrolirati da li 
vlasnici i posjednici obrađuju ze-
mljište i sprečavaju da zaraste u 
drač, trnje i raslinje te održavaju 
li živice i međe, poljske putove, 
kanale oborinske odvodnje i dr.

Redar će biti mjerodavan za 

kontrolu svih poljoprivrednih 
površina, a to su oranice, vrtovi, 
livade, pašnjaci, voćnjaci, vino-
gradi, ribnjaci i dr.

Kontrole svaki dan
Kontrole će obavljati svakod-

nevno. Uoči li zapušteno zemlji-
šte, nemojte se začuditi ako vam 
na kućnu adresu stigne rješenje 
kojim će vam narediti da svoju 
njivu ili voćnjak u propisanom 
roku uredite i privedete poljopri-
vrednoj namjeni.

   Također, redar će o utvrđe-
nom stanju i poduzetim mjera-
ma redovito izvještavati poljo-
privrednu inspekciju. 

   I ono što je posebno važno: 
Zakonom su propisane kazne za 

vlasnike/posjednike koji svoje 
zemljište ne održavaju pogod-
nim za poljoprivrednu proizvod-
nju i takve će se kazne izricati.

Očistite svoje njive, 
vinograde, pašnjake
U vezi s time poručujemo da 

namjera Grada nikako nije ka-
žnjavanje vlasnika i posjednika 
zemljišta, međutim, bude li onih 
koji će se oglušiti o rješenja po-
ljoprivrednog redara, kazne će 
biti neizbježne. Za razliku od ko-
munalnih redara, koji su mogli 
upozoravati vlasnike da očiste 
svoje površine, ali ne i izricati 
novčane kazne, ovlasti poljopri-
vrednog redara bitno su drukčije 
i on će itekako moći izricati i nov-

čane sankcije.
Stoga apeliramo na sve vla-

snike njiva, voćnjaka, livada i 
vinograda na cijelom područ-
ju grada Ivanca: Ne zapuštajte 
svoje površine! Ako su zarasle 
korovom, trnjem i grmljem, oči-
stite ih što prije, jer - kontrole su 
počele.(ljr)

Situacija vezana uz corona 
krizu nije zaustavila aktivnosti 
Poslovne zone Ivanec. Potvrđu-
je to i podatak da je u proteklom 
razdoblju ova gradska tvrtka, 
zajedno s Projektnim uredom 
kao svojim specijaliziranim odje-
lom za EU fondove, izradila 9 
projekata za potrebe poduzet-
nika (među njima i za poduzeća 
iz Ivkom grupe) te 22 projekta za 
udruge.

Nadalje, slijedom prije pre-
uzetih ugovornih obveza teme-
ljem dodijeljenih EU sredstava, 
Poslovna zona nastavila je voditi 
9 projekata. Četiri od njih vodi za 
poduzetnike za koje je odradila 
prijavu i povukla novčana sred-
stva na natječaju za informacij-
ske i komunikacijske tehnologije 
(IKT-2). Osim toga, vodi i velike 
projekte milijunske vrijednosti 
za investicije u Rijeci Voćanskoj 
i za Šumi u Prigorcu, za EU pro-
jekte WiFi4U i u Jerovcu Gornjem, 
kao i projekt za jedan OPG.

-Poslali smo cijeli niz 
newslettera, obavijesti i infor-
macija na adrese 350 lokalnih 
poduzetnika  te još oko 1.200 na 
području cijele županije. Tijekom 
zadnjih mjesec dana odgovorili 
smo na više od 40 upita podu-
zetnika i vlasnika OPG-ova o 
lokalnim i državnim mjerama 

potpore. Uz gospodarstveni-
ke iz naše županije, odgovarali 

smo i na upite tvrtki iz Krapin-
sko-zagorske i Zagrebačke žu-

panije, pa čak i na jedan upit iz 
Kaštela – izjavila je direktorica 

Poslovne zone mr. sc. Lana La-
baš.

Koje su važnije aktivnosti 
pred Poslovnom zonom i Projek-
tnim uredom?

-Pripremamo prijavu za dva 
potporna programa (jedan za 
OPG, drugi za turističku djelat-
nost). Ono što nam predstoji 
jest aktivna priprema za projekt 
BOND II (umrežavanje potpornih 
poduzetničkih institucija). U vezi 
s time ovih dana sudjelujem u 
pripremi aktivnosti koje će se 
provoditi u sklopu 2. faze toga 
projekta koja trebala rezultira-
njem osnivanjem udruge BOND. 
S obzirom na intenciju da Po-
slovna zona ima aktivnu ulogu u 
udruzi, nastojim prenijeti lokalna 
iskustva stečena 10-godišnjim 
djelovanjem Poslovnog kluba. 
Poslovnu zonu Ivanec d.o.o. je 
HAMAG BICRO odabrao kao jed-
nu od nekoliko potporno-po-
duzetničkih institucija s kojima 
direktno surađuje u pripremi 
aktivnosti – izjavila je mr. sc. L. 
Labaš. 

Sve je spremno za početak 
gradnje i opremanja dječjih igra-
lišta iz programa Grada Ivanca 
za 2020. godinu. 

Nova dječja igrališta gradit će 
se i opremati na gradskim česti-
cama na Ribić Bregu, u Škriljevcu 
i Seljancu. Na postojećim igra-
lištima u još sedam naselja – u 
Bedencu, Jerovcu Donjem, Pu-
nikvama, Cerju Tužnom, Ivaneč-
kom Vrhovcu, Lukavcu i Osečkoj 
- bit će montirane dodatne spra-
ve za dječju igru, a u nekim će 

stare, dotrajale, biti zamijenjene 
novima.

U provedenom natječajnom 
postupku Grad je izvođenje ra-
dova i opremanje igrališta po-
vjerio najpovoljnijem ponuđaču, 
specijaliziranoj tvrtki Kova iz Ve-
like Gorice. Ugovorena vrijednost 
radova je 231.000 kuna.(ljr)

 Na sedam igrališta bit će 
montirane dodatne sprave 

za dječju igru

POslOVNE AKTIVNOsTI Poslovna zona Ivanec i Projektni ured za EU fondove

Izradili i kandidirali 31 projekt za 
poduzetnike i udruge  ˝ Direktorica L. Labaš: Vodimo 9 EU projekata mi-

lijunske vrijednosti, a u zadnjih mjesec dana odgovo-
rili smo na više od 40 upita poduzetnika o mjerama 
potpore na lokalnoj, regionalnoj i državnoj razini
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Projektni ured je pripremio i za župu Ivanec 
aplicirao na EU fond za regionalni razvoj 
projekt uređenja kapelice na vrhu Ivančice

Poziv svim poduzetnicima, obrtnicima, OPG-ovima 
Trebate pomoć za prijavu na potporne mjere? Javite se!

Poslovna zona Ivanec i Pro-
jektni ured veliku pozornost 
posvećuju informiranju podu-
zetnika i obrtnika o mjerama 
potpora koje se na lokalnoj, 
regionalnoj i državnoj razini do-
nose kao odgovor na gospodar-
sku krizu uzrokovanu pandemi-
jom coronavirusa.

Kako bi i sama pridonijela 
bržem oporavku gospodarstva, 
Poslovna zona je uvela dodat-

ne popuste koje klijenti mogu 
ostvariti kod razrade projektnih 
prijava za apliciranje na sve do-
stupne mjere. 

Projektni ured za njih izrađu-
je poslovne planove, ispunjava 
obrasce, izjave i troškovnike te 
pomaže u prikupljanju i kom-
pletiranju potrebne dokumen-
tacije za prijavu. 

Poslovna zona Ivanec u 
redovito je poslovanje uve-

la online kanale komunikaci-
je - aplikacije SkYPE i  ZOOM. 
Njeni zaposlenici pružit će vam 
pomoć kod njihove instalacije i 
primjene.

Za promidžbu, marketing i 
nove poslove, možete koristiti 
Poslovni imenik Grada Ivan-
ca – besplatni on line katalog 
poslovnih subjekata IvanecBiz. 
želite li se uključiti, dovoljno 
je da dostavite svoje podatke i 

time se pridružite „obitelji“ koja 
broji više od 120 poslovnih pro-
fila.

A ako želite biti u tijeku s 
obavijestima i aktualnostima, 
dostavite Projektnom uredu 
svoju e-mail adresu i naziv tvrt-
ke kako bi vas uvrstili u bazu 
podataka. Sve informacije na 
tel. 042/645-483 ili 042/645-
482 ili na e-mail. projektni.
ured@ivanec.hr

Za Ivkom d.d. kandidiran je 
i projekt nabave dva nova 
vozila za komunalni otpad, 
projekt je vrijedan 1,5 mil. 
kuna

Projektni ured Grada trenutačno za poduzetnike vodi 9 
velikih EU projekata

Direktorica Poslovne zone Ivanec d.o.o. 
mr. sc. Lana Labaš

DJEČJA IGRAlIŠTA kreće gradnja i opremanje dječjih igrališta iz programa 2020.

Nova igrališta u Škriljevcu, Ribić Bregu i seljancu

 ˝ Na postojeća 
igrališta u sedam 
mjesnih odbora 
stižu nove sprave 
za dječju igru
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 ˝ Grad je 
izvođenje radova i 
opremanje igrališta 
povjerio najpovo-
ljnijem ponuđaču, 
tvrtki Kova

POČEO JE RADITI POlJOPRIVREDNI REDAR Odzvonilo zapuštenim njivama, vinogradima, voćnjacima

Počinje kontrola održavanja 
poljoprivrednih zemljišta
 ˝ Poljoprivredni redar svakodnevno će kontrolirati održavaju li građani svoje poljoprivredno 

zemljište, izdavati rješenja građanima s nalogom da urede zapuštene površine i izricati novčane kazne
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Na terenu, u jednom od 
zapuštenih vinograda - 
poljoprivredni redar M. 
Jurenec 

PROlJEĆE JE Obavijest gradskog komunalnog redarstva vlasnicima i korisnicima građevina i površina

Obveza svih: Kositi 
travu, održavati živicu, 
uklanjati raslinje

 ˝ Ako se građani ogluše na svoje obveze, stići će im dopis komunal-
nog redara s nalogom da urede površine 

U ovakvom slučaju vlasniku sigurno stiže pismo 
komunalnog redara s nalogom da očisti zapuštenu okućnicu

Zabranjeno je neodržavanjem kanala uz vlastito 
zemljište ugrožavati nerazvrstanu cestu na način da se 
na nju „dovode“ oborinske vode i tako je oštećuju

TEMElJEM ODlUKE O 
NERAzVRsTANIM cEsTAMA
Na cesti i uz cestu - nikakvi 
radovi na svoju ruku

Zabranjeno je poduzimati 
bilo kakve radove na neraz-
vrstanoj cesti ili u zaštitnom 
pojasu ceste bez suglasnosti 
gradskog Upravnog odjela za 
urbanizam i komunalne poslo-
ve, ako bi se time mogla pričiniti 
šteta, na njoj ugroziti ili omesti 
promet ili povećati troškove nje-
na održavanja. 

Upravni odjel će u postup-
ku izdavanja lokacijske dozvole 
ili drugog akta utvrditi uvjete 
za izgradnju priključka i prilaza 
(ograda, ogradnog zida, potpor-
nog zida) na nerazvrstanu cestu. 
Napominjemo da se priključak, 
prilaz i ograda uz cestu u nad-
ležnosti žUC-a ili HC-a smije 
izvesti samo uz njihovu sugla-
snost.

Što ne smijete raditi?
Ne smijete orati u razdaljini 4 

metra od granice cestovnog ze-
mljišta u smjeru suprotnom od 
NC  ili u širini 1 metra od granice 
cestovnog zemljišta usporedno 
s NC. Isto tako, ni dovoditi oborin-
sku ili otpadnu vodu, rasipavati 
materijal, nanositi blato, ulje i sl.

Na cestu se ne smiju izvlačiti 
stabla ni odlagati drvna masa. U 
zaštitnom pojasu ceste ne mogu 
se postavljati ograde, saditi ži-
vica, drveće ili drugi nasadi koji 
onemogućavaju preglednost. Ne 
smije se na cesti ili blizu ceste 
paliti trava ili korov, ili pustiti da 
vaša stabla ili živica naraste to-
lika da onemogućava ili smanju-
je preglednost na cesti te njeno 
prozračivanje i sušenje.

TEMElJEM zAKONA O 
GRAĐEVINsKOJ INsPEKcIJI
Što može narediti redar?

Po ovome Zakonu pravo i obvezu postupanja ima i gradski ko-
munalni redar. U skladu sa zakonskim ovlastima, redar vam može 
narediti sljedeće: uklanjanje građevine i ruševine zgrade, otklanja-
nje oštećenja pročelja i pokrova zgrade koji nisu nosiva konstruk-
cija, usklađivanje provedbe i uklanjanje zahvata u prostoru koji 
nije građenje, privremenu obustavu izvođenja radova, ali i dovr-
šetak vanjskog izgleda zgrade i izlaganje energetskog certifikata.
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Svaka pojava Halley-
jeva kometa na nebesko-
me svodu imala je snažan 
učinak na njegove proma-
trače. Najveću pomutnju 
izazvalo je njegovo po-
javljivanje u svibnju 1910., 
kada su pojedini astrono-
mi najavljivali da će doći do 
uništenja života na Zemlji. 
Po zlokobnome predviđa-
nju, među ljude se uvukla 
silna uznemirenost. 

Panika je zahvatila i 
župljane župe Pod Belom, 
danas župe svete Marga-
rete, Margečan, što je u 
župnoj spomenici zabilje-
žio tadašnji župnik Juraj 
(Jure) Čvek, koji kasnije 
preuzima župu Ivanec. 
Iako se već početkom 1910. 
godine na nebu mogla vi-
djeti jedna svjetleća zvi-
jezda repatica, mnogi su 
žitelji sela podbelske fare 

očekivali da će nova poja-
va u svibnju izazvati -kraj 
svijeta.

„Iza ove repatice astro-
nomi – zvjezdoznanci 
– proricali su da će se u 
mjesecu svibnju vidjeti na 
iztočnom nebeskom ob-
zorju velika repatica zvi-
ezda tzv. Hallejev komet 
koji bi se imao sudariti sa 

našom zemljom. Kod toga 
sudara bi imalo zemlju 
napuniti iz kometa proiza-
šavšim plinom u kojem sve 
živo pogiba. To je dalo po-
voda bezdušnim zavada-
teljem neukoga pučanstva 
koje su navještale propast 
svijeta. Mnogi i mnogi ljudi 
bili su u silnom strahu. Bilo 
je dapače prediela u kojim 

je oblast morala siliti ljude 
na rad, jer su ovi prestali 
raditi veleć da ionako ne 
hasni raditi, jer bude 18. na 
19. svibnja konac ovome 
svietu. U to je naime vrie-
me imao dotaći se Hallejev 
komet naše zemlje“, sto-
ji zapisano u spomenici 
župe Margečan (cjelovit 
zapis o tome objavljen je 

u knjizi „župa Marge-
čan“ Andrije Luki-
novića.

P o t r e s e -
ne stanovnike 
nastojale su 
umiriti lokalne 
novine. Tjednik 
„Hrvatske pravice“ 
u ožujskome 
broju iz 1910. 
godine piše da 
će nas posjetiti „najveća i 
najsjajnija repača“, ali da 
je svaki strah od tog doga-
đaja suvišan zbog Zemlji-
noga zračnog omotača 
koji „odbacuje sve nasilni-
ke svemira“. 

Kad je mjesec svibanj 
prošao bez svjetske kata-

strofe, svi su odahnuli. 
No, župnik Čvek 

nije bio nimalo 
zadovoljan ta-
kvim prazno-
vjerjem svojih 
župljana. U spo-

menici je izrazio 
negodovanje činje-

nicom da su 
i inteligentni 
ljudi povje-

rovali u „to proročanstvo 
naših zvjezdoznanaca“. 

-Ne vrijedi se optere-
ćivati onime što nije u na-
šim rukama te smatrati da 
znamo ono što „Bog dragi 
neće niti angjelom svojim 
priobćiti“- zaključuje žu-
pnik Čvek. 

Temeljem pozitivne ocjene 
Agencije za odgoj i obrazovanje, 
Ministarstvo znanosti i obrazo-
vanja je županijskom UDVDR-u 
izdalo suglasnost za provedbu 
edukacijskog programa Pro-
micanje istine o Domovinskom 
ratu: „Domovinski rat – Istina o 
slobodi“ u osnovnim i srednjim 
školama naše županije. Program 
je izradio stručni tim Ogranka 
UDVDR Ivanec na čelu s vodite-
ljem radne skupine i županijskim 
potpredsjednikom Ljudvekom 
Cikačem.

Program se temelji  na 9-go-
dišnjim iskustvima održavanja 
tribina i predavanja o Domo-
vinskom ratu u školama bivše 
općine Ivanec i šire. Uz iskustva 
brojnih suradnika iz naše i drugih 
županija, važnu ulogu u njegovu 

kreiranju imala je i dr. sc. Suzana 
Jagić iz Ivanca, koja je, uz struč-
ni nadzor i sugestije, i autorica 
dijela programa „Hrvatska kroz 
povijest“.

Projekt je podijeljen u šest 
tematskih mini-cjelina: Uzro-
ci izbijanja Domovinskog rata, 
Animirani film Domovinski rat, 
Varaždinska županija u Domo-
vinskom ratu, Postratni period 
do mirne reintegracije 15. siječnja 
1998., Predstavljanje ratne opre-
me/novca iz razdoblja Domovin-
skog rata te Dokumentarni film 
po izboru učenika (Maslenica, 
Bljesak, Oluja). 

Zbog epidemijske situacije, 
predavanja su do daljnjeg obu-
stavljena.

Među onima koji su u 
epidemijskoj situaciji za 
potrebe građana odradili 
golem svakako je Stožer 
civilne zaštite Grada Ivan-
ca. 

Stožer je u punoj pri-
pravnosti bio i prije služ-
benog proglašenja krizne 
situacije te je danima prije 
toga, u koordinaciji sa žu-
panijskim stožerom, pra-
tio događanja i, u skladu s 
napucima i odlukama Na-
cionalnog stožera, provo-
dio pripreme i poduzimao 
sve potrebno za organi-
zaciju cjelokupnog života 
grada Ivanca u epidemij-
skim uvjetima.

Članovi Stožera odgo-
vorili su na stotine pitanja 
i zahtjeva koje su im gra-
đani upućivali telefonom, 
mailom i osobnim kontak-
tom. Do 20. travnja troje 
članova Stožera civilne 
zaštite Grada Ivanca (Ma-

rio Rogina, Ivan Putarek i 
Marina Držaić) zaprimili su 
oko 2.400 telefonskih po-
ziva te građanima dali isto 
toliko traženih podataka i 
informacija!

Do početka primjene e-
propusnica izdano je 760 
propusnica. Preko sustava 
e-propusnice izdano ih je 
1.700, a usto je obrađeno 
još 1.000 e-mailova na 
koje je odgovarano u vezi 
propusnica i drugih upita 

građana.
Za objave na web stra-

nici i društvenim mrežama 
Stožer je pripremio uku-
pno 60 objava. Obrađene 
su i u primjenu poslane 73 
preporuke, odluke i dopisi 
od strane Nacionalnog i 
županijskog stožera CZ.

 Vanjski članovi 
odradili 277 
radnih sati
Od 21. ožujka fizičko 

izdavanje propusnica or-
ganizirano je u prostorima 
DVD-a Ivanec. Propusnice 
su se izdavale 23 dana, 
za što je utrošeno 277 
radnih sati (vremenik je 
na Google discu Stožera) i 
to su sati koje su odradili 
članovi Stožera, a koji nisu 
zaposlenici Grada Ivanca.

U Stožeru je aktivno ra-
dilo troje vanjskih članova, 
a to su načelnik Mario Ro-
gina, zamjenik načelnika 
Ivan Putarek i Tomica Ge-
ček, član tima za izdavanje 
propusnica s licencom za 
e-propusnice. Ostali čla-
novi Stožera su gradska 
pročelnica Marina Držaić 
i zapisničarka Petra Videc, 
dok su, kao ispomoć, u 
izdavanju propusnica bili 
angažirani i zaposlenici 
Grada Tomislav Šmerek, 
Andreja Ladika i Mladen 
Jurenec.

Svima njima veliko 

Gluho i tužno

cRTIcE Iz POVIJEsTI IVANEČKOGA KRAJA U ovo vrijeme prije 110 godina masovna panika zbog Halleyjeva kometa  

Župljani ‘podbelske fare’ u strahu od smaka svijeta

 ˝Župnik J. Čvek: Ne vrijedi se 
opterećivati onime što nije u našim ru-
kama te smatrati da znamo ono što „Bog 
dragi neće niti angjelom svojim priobćiti“

Piše: Ana 
Škriljevečki, mag. 

hist.

Margečan, prva pol. 20. stoljeća (iz zbirke 
Udruge građana Margareta)

Župnik Jure Čvek 
(iz zbirke Muzeja 
planinarstva Ivanec)

DOMOVINsKI RAT Ministarstvo znanosti UDVDR-u izdalo suglasnost za provedbu edukacijskog programa

„Domovinski rat – Istina o slobodi“

 ˝ Program je izradio stručni tim Ogranka 
UDVDR Ivanec na čelu s voditeljem radne sku-
pine Lj. Cikačem

Predavanja za učenike 
Osnovne škole Ivanec
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Gradsko društvo Cr-
venog križa Ivanec je, kao 
sastavni dio operativnih 
snaga sustava civilne za-
štite i spašavanja, u vrije-
me epidemijske situacije 
svoje djelovanje dodatno 
usmjerilo na pomoć ranji-
vim skupinama (osobama 
starije životne dobi, kro-
nično bolesnima, kojima je 
kretanje ograničeno, a koji 
nemaju bliskog člana obi-
telji, prijatelja ili susjeda, 
te osobama u samoizola-
ciji). 

U suradnji s DVD-ovi-
ma, HGSS-om te s volon-
terima iz Udruge Nada i 
UDVDR-a, volonteri Cr-
venog križa podijelili su 
prehrambeno-higijenske 
pakete svim korisnicima 
socijalnog programa na 
području bivše općine Iva-
nec. 

Podijeljeno je ukupno 
395 paketa, od čega je 104 
paketa dobilo 70 obitelji s 
područja grada Ivanca. Pa-
kete, vrijedne 34.000 kuna, 
iz vlastitih je sredstava 
nabavio Crveni križ, dok 
je dio kupljen iz donacije 
tvrtke Holcim (7.000 kn).  
Podjela korisnicima izvr-
šena je na siguran način, 
uz poštivanje svih sigur-
nosnih protokola i uputa 
Hrvatskog Crvenog križa.

Uz rad na terenu, vo-

lonteri su u prostorijama 
GDCK-a dežurali i bilježili 
potrebe korisnika za hra-
nom, lijekovima i drugom 
robom. Od ukupno 71 pri-
javljenog volontera, 44 ih 
je bilo s područja grada 
Ivanca i to iz Kluba mladih 
Ivanec, iz Udruge Nada i 
UDVDR-a Ivanec. Oni su 

ukupno odradili 221 vo-
lonterski sat. Svi volonteri 
prošli su kroz edukaciju i s 
njima su sklopljeni ugovori 
o volontiranju. 

- I u epidemijskoj situ-
aciji Crveni križ je provodio 
akcije prikupljanja krvi od 
dobrovoljnih davatelja. No, 
krvi za medicinske potrebe 
još nedostaje, pa stoga 
sve davatelje pozivamo 
da se odazovu sljedećim 
akcijama u Ivancu, 9. i 16. 
lipnja. Istaknimo također 
da je CK kraju priveo ak-
ciju Solidarnost na djelu 
započetu najesen lani te 
prikupljenih 16.000 kuna 
rasporedio na vaučere ko-
risnicima socijalnog pro-
grama za nabavu odjeće i 
obuće te školskog pribora 
– poručila je ravnateljica 
CK Jasminka Ruhek.

U sklopu projekta Va-
raždinske županije „Do-
stava dnevnih toplih 
obroka starijim osobama 
narušena socijalnog ili 
zdravstvenog stanja“, u 
školskoj kuhinji OŠ Ivanec 
triput tjedno priprema se 
oko 320 obroka za mje-
štane koji žive na području 
Ivanca, Lepoglave, Bednje, 
Klenovnika, Donje Voće, 
Maruševca, Vinice, Petri-
janca, Sračinca i Vidovca. 

U distribuciju hrane od-
mah su se uključili članovi 
DVD-a Ivanec i Salinovec 
koji svojim kombi vozilom, 
a u suradnji s gerontodo-
maćicama i volonterima 

Crvenog križa, ljudima 
širom našeg područja ra-
zvoze pripremljene i pro-
pisno zapakirane tople 
obroke. Hrana tako pravo-
dobno stiže potrebitima u 
Ivancu, Gečkovcu, Vuglov-
cu, Prigorcu, Ivanečkoj že-
ljeznici  i Lovrečanu.

Vatrogascima će troš-
kove goriva refundirati Va-
raždinska županija.(ljr)

sTOŽER cIVIlNE zAŠTITE GRADA IVANcA U epidemijskoj situaciji 
odradio golem operativni posao

Primili 2.400 poziva 
građana, izdali oko 
2.500 propusnica!

 ˝ Građanima 
je odgovoreno 

na oko 1.000 
e-mailova, a 

vanjski članovi 
Stožera odradili 

su 277 radnih 
sati!

DVD Ivanec: 32 cjelodnevne ophodnje
DVD Ivanec, kao jedna od operativnih snaga CZ, svakodnevno je obilazio teren te, 

na zahtjev županijskog stožera, u praksi provjeravao primjenu propisa u vezi ogra-
ničavanja javnih okupljanja u parkovima i na drugim javnim površinama, zatvaranja 
dječjih i sportskih igrališta itd. 

U ophodnjama po terenu i obavljanju kontrola članovi DVD-a Ivanec su u razdo-
blju od 21. ožujka do 21. travnja izvršili 32 cjelodnevne ophodnje. U njima je sudjelo-
valo 195 vatrogasaca koji su u ophodnjama prevalili 4.115 kilometara!

Stožer CZ (na fotografiji je dio članova) u 
trenucima najvećeg opterećenja

hvala što su u najtežim 
trenucima građanima po 
cijele dane pružali nužno 
potrebne savjete, upu-
te i informacije, izdavali 
im propusnice te im svi-
me time uvelike pomogli 
i olakšali im situaciju u 
ograničenim uvjetima ži-
vota, rada i kretanja.
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Tužan Uskrs u Ivancu 2020. 

Gradski centar

Na semaforu

slIKE 
KOJE 

ĆEMO 
PAMTITI 

POMOĆ U sklopu županijskog 
projekta dostave hrane bolesnim 
i socijalno ugroženim osobama

DVD Ivanec i salinovec 
voze hranu potrebitima

 ˝ U kuhinji OŠ 
Ivanec triput tjedno 
priprema se oko 320 
obroka za potrebite 
na području 10 gra-
dova i općina

Triput tjedno u kuhinji OŠ Ivanec kuharice 
pripremaju tople obroke za potrebite
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U dostavu hrane bolesnima i siromašnima 
uključili su se  DVD-ovi Ivanec i Salinovec

cRVENI KRIŽ U epidemijskoj situaciji, fokus na 
najranjivijim skupinama stanovništva 

Pomažu starima, 
samcima, bolesnima

 ˝ Zahvaljujući volonterima Kluba mladih Ivanec, Udruge 
Nada, UDVDR-a Ivanec, DVD-ova i HGSS-a, hrana, lijekovi i 
paketi na vrijeme su stigli do najugroženijih
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Prehrambeni paketi za najugroženije

U humanitarnom 
radu bilo je 
angažirano 44 
volontera s područja 
grada Ivanca
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Čak 120 mladih igrača oku-
pljeno je oko NK Ivančice, koji 
radu s mladim uzrastima po-
svećuje puno pažnje, uz struč-
ne treninge. U NK-u djeluju sve 
mlađe dobne kategorije: U-9 
(prednatjecatelji), U-11 (počet-
nici), U-13 (mlađi pioniri), U-15 
(stariji pioniri), U-17 (kadeti) i 
U-19 (juniori).

Uz ove kategorije, u klubu su i 
seniori koji igraju u 4. NL Čakovec 
–Varaždin i u ovoj se prvenstve-
noj sezoni bore za naslov prva-
ka, te veterani. Oni se natječu u 1. 
žNL Varaždin.

U klubu djeluje Škola nogo-
meta sa četiri trenera. Prema 
odredbama HNS-a, sa svakom 
selekcijom treba raditi licenci-
rani trener. Da bi se kvalitetno 
radilo sa svim selekcijama, uz 
postojeće trenere potrebna su 
barem još dva. 

NK Ivančica se sa svojim 
mlađim momčadima natječe 
u najkvalitetnijoj ligi HNS-a, 
Središtu Sjever. Ovogodišnja 
prvenstvena sezona završila 
je izvanredno, puno prije no 

što je uobičajeno, jer još su se 
trebale odigrati utakmice pro-
ljetnog dijela prvenstva. No, 
zbog poznatih razloga, odlu-
kom HNS-a završeno je na-
tjecanje i za sve mlađe dobne 
kategorije.

U ligi 11 godišnjaka, Ivančica 
je u konkurenciji 12 momčadi za-
uzela šesto mjesto. U ligi mlađih 
pionira, Ivančica je također še-
sta, dok je u kategoriji U-15  za-
uzela 11. mjesto. Nadalje, u ligi 
kadeta 17-godišnjaci su sedmi, 
dok je momčad U-19 u juniorskoj 
konkurenciji natjecanje završila 
na 4. mjestu.

Za budućnost ivanečkog 
nogometa ne treba se brinu-
ti, jer u mnoštvu mladih igrača 
ima onih koji kvalitetom vidno 
odskaču i pred kojima je svije-
tla budućnost. Neki od njih će, 
predviđaju treneri, zaigrati u 
drugoligaškim, ali i u prvoligaš-
kim momčadima. Prisjetimo se 
samo Predraga Vukmana, Ro-
berta Murića, Nevena Vukmana 
i još nekih koji su nosili dres NK 
Ivančice.(nn)

NK Mladost Margečan ve-
liku pažnju posvećuje radu s 
mlađim uzrastima. U klubu 
djeluje Škola nogometa koja 
obuhvaća 18 igrača u dobi od 
9 godina (voditelj: Igor Sedlar), 
zatim, 10 deset igrača u kate-
goriji 11-godišnjaka i 10 u ka-
tegoriji 13-godišnjaka (voditelj: 
Slavko Vidaček).

Glavni cilj NK jest da u ljet-
nom periodu dodatno osnaži 
bazu s najmlađim članovima  i 
tako postupno stvori mlade no-
gometaše i druge aktiviste koji 
će sudjelovati u daljnjem radu 
kluba. Stoga je jedan od priori-
teta u radu uspostava što bolje 
suradnje sa školama i to u Ra-
dovanu, Margečanu, Salinovcu i 
Završju.

Momčad U-18 natječe se 
u županijskoj ligi nogometnih 
centara pod nazivom Nogo-
metni centar Sveti Ilija koju čine 
igrači iz NK Mladost Margečan, 

NK Bednja Beletinec i NK Čevo 
iz Sv. Ilije. U kategoriji U 18 iz 
ovih triju klubova nastupaju 22 
igrača od kojih je 11 igrača iz NK 
Mladosti, a to su: Andrej Plantić 
Petak, Benjamin Buhin, Borna 
Golubić, David Vizjak, Dorian 
Biškup, Filip Vidaček, Jakov Vi-
daček, Josip Brežnjak, Karlo Biš-
kup, Luka Vidaček i Silvio Jagić. 
Trener je Dejan Vidaček iz NK 
Mladost.

S obzirom na aktualnu epide-
miološku situaciju, žNS Varaždin 
je krajem travnja donio odluku 
o završetku natjecanja u sezoni 
2019./2020. te prvenstvo u mla-
đim dobnim uzrastima zaključio 
prema zatečenoj bodovnoj si-
tuaciji na prvenstvenoj tablici. 
Prema tomu je prva momčad NC 
Sveti Ilija zauzela osmo mjesto 
sa 16 bodova, dok je druga mom-
čad na 10. mjestu, s 13 bodova. 
Prvak lige je momčad NC Sveti 
Đurđ.(nn)

Osvajanjem naslova prvaka 
u razigravanju za poredak od 1. 
do 6. mjesta u 2. HOL, seniorska 
ekipa žOK-a Ivanec plasirala se 
u viši rang natjecanja, tj. u 1. „B“ 
HOL Sjever. Velik je to uspjeh za 
žOK, ali i za grad Ivanec i njegovu 
daljnju sportsku promociju.

Odbojkašice Ivanca u prvom 
dijelu prvenstva odigrale su 12 
utakmica i u svima pobijedile, uz 
36 dobivenih i samo 3 izgubljena 
seta. U drugi dio prvenstva, gdje 
su razigravale ekipe iz obje sku-
pine 2. lige – Sjever i Jug, prenije-

le su iz prvog dijela svih 12 (mak-
simalnih) bodova, što već dugo 
nije uspjelo ostvariti nijednoj 
seniorskoj ženskoj ekipi. 

U razigravanju su naše odboj-
kašice u 1. kolu pobijedile HAOK 
Dubravu s 3:0, a zatim su na 
gostovanju u Petrinji jednakim 
rezultatom porazile OK Petrinju. 

Ivančanke su trebale odigrati još 
i utakmice u Ivancu s Petrinjom 
i Olimpikom III te u gostima s 
HAOK Dubravom i Olimpikom III. 
Međutim, zbog aktualne situaci-
je, Upravni odbor HOS-a donio je 
odluku o završetku liga i progla-
sio pobjednike prema zatečenoj 
bodovnoj situaciji u svim ligama. 

 žOK Ivanec je tako prvak s 18 
bodova, a velik uspjeh ivanečke 
odbojke ostvarile su: Barbara 
Habek (kapetanica), Andriana 
Videc, Nika Džida, Simona Hudo-
letnjak, Bernarda Džida, Maja Br-
lenić, Iva Šantalab, Ena Brlenić, 
Sara Gotal, Sara Bratković, Karla 
Grudenić, Dorotea Rogina, Silvija  
Šoštarić, Stella Videc, Marijeta 
Habek, Tara Ribić, Eva Vinko i Ma-
rija Dugi. Trener ekipe: Ivan Hrg.

žOK Ivanec osnovan je 15. 
rujna 2012. U svojoj 8-godiš-
njoj povijesti seniorska žen-
ska ekipa šest godina zaredom 
osvajala je naslov viceprvaka 
županijskog odbojkaškog kupa 
Varaždin, a 2016. je osvojila na-
slov prvaka. Također, prva eki-
pa je pet godina proglašavana 
najboljom ženskom sportskom 
ekipom grada Ivanca u organi-

zaciji ZSU-a, dok su tri kapeta-
nice seniorske ekipe bile pro-
glašene najboljim sportašicama 
grada Ivanca i to Jelena Nišević 
(2013.), Maja Brlenić (2014.) 
i Erika Hudoletnjak  (2017.).

Ostale ekipe 
U 3. HOL skupine Sjever, u 

grupi „A“, 2. ekipa žOK-a osvoji-
la je treće mjesto, dok je 3. ekipa 
u istom rangu natjecanja, ali u 
grupi „B“, osvojila naslov prvaka. 
U ligi mini-odbojke Varaždinske, 
Međimurske i Krapinske župani-
je, ekipa žOK Ivanec 1 osvojila je 
1. mjesto, a isto tako i u ligi male 
odbojke. U 2. ligi male odbojke 
ekipa žOK Ivanec 3 bila je prva. 
U istoj ligi žOK Ivanec 2 zauzeo 
je drugo, dok je u 2. ligi mini od-
bojke ekipa žOK Ivanec 2 zauzela 
četvrto mjesto.  

 ˝ Jelić: Najveća 
mi je čast bila 
suđenje Lige pr-
vaka u Kazahstanu, 
između Sportinga 
iz Španjolske i 
domaćeg Kairata, 
odigranoj u dvorani 
izgrađenoj za OI

  Nikola Jelić, 38-godišnji su-
dac iz Ribić Brega, ponovno je 
u samom vrhu svjetskih nogo-
metnih sudaca u futsalu. Nakon 
2018., kada je proglašen najbo-
ljim sucem svijeta, u izboru za 
2019. zauzeo je drugo mjesto na 
svjetskoj rang listi sa 777 bodo-
va, iza Španjolca Gallarda s 805 
bodova.

Kakvi su dojmovi nakon 
ovog novog uspjeha koji Vas je 
ponovno vinuo u svjetski vrh?

- Sretan sam i ponosan. To je 
nova potvrda mog kvalitetnog i 
vrlo zahtjevnog cjelogodišnjeg 
rada i treninga. Najveća mi je 
čast bila suđenje Lige prvaka u 
Kazahstanu, između Sportinga 
iz Španjolske i domaćeg Kairata. 
Utakmica je odigrana u dvorani 
izgrađenoj za OI pred oko 13.500 
gledatelja. Bio je to spektakl!

Kako uspijevati uskladiti 
suđenja po cijelome svijetu s 
poslom i obiteljskim životom?

-Za putovanja i odsustvo 
koristim godišnji odmor i ovom 
prilikom želim zahvaliti  nadre-
đenima na poslu, koji imaju ra-
zumijevanja i izlaze mi ususret. 
Jer, primjerice, kod suđenja u Ligi 
prvaka, bio sam odsutan tjedan 
dana.

S kim u paru sudite utakmi-
ce, kako se određuju suci za ve-
lika natjecanja?

-Za velika natjecanja suci 
se određuju ždrijebom. Dosad 
sam sudio s kolegama iz Izraela, 
Češke, Francuske, Turske i Mol-
davije. To mi nikada ne predstav-
lja neki problem.

A suđenja u Hrvatskoj?
-U Hrvatskoj sudim utakmice 

pod okriljem HNS-a za futsal i 
žNS Varaždin, od Murskog Sre-
dišća do Cavtata, i to u 1. MNL. 
Sudim i utakmice 4. HNL Čako-

vec-Varaždin i 1. žNL Varaždin. U 
žNS Varaždin sudim 20-ak godi-
na i to je danas sasvim drukčije 
nego prije. HNS puno pomaže 
klubovima, puno ulaže u rad 
s mlađim uzrastima i u centre 
mladeži, a treneri su uključeni u 
brojne edukacije

Koji su kriteriji kod izbora 
najboljih sudaca na svijetu?

- O tome odlučuju međuna-
rodni futsal kontrolori, treneri, 

Nakon višemjesečnog ote-
zanja da s Gradom Ivancem 
potpiše Ugovor o prijenosu fi-
nancijskih sredstava za finan-
ciranje javnih potreba u sportu, 
predsjednik Zajednice sportskih 
udruga Josip Šimunek je kra-
jem ožujka potpisao spomenu-
ti ugovor. Odmah nakon toga 
Grad je na račun ZSU-a prebacio 
sredstva koja su u proračunu 
osigurana za financiranje rada 
sportskih i rekreacijskih klubova 
i funkcioniranje ZSU-a.

Prebačena su sredstva za 
siječanj, veljaču, ožujak i tra-
vanj 2020. godine, sveukupno 
250.000 kuna, čime je klubovima 
uvelike olakšano funkcioniranje 
koje je tijekom proteklih mjeseci 
uvelike trpjelo zbog nedostatka 
financijskih sredstava. Podsje-
ćamo, u gradskom proračunu je 
za udruge u sportu i rekreaciji te 
za rad ZSU osigurano 750.000 
kuna, pri čemu je ugovorom 
određeno da se ta sredstva u 

jednakim mjesečnim obrocima 
isplaćuju na račun ZSU-a. 

U skladu s preporukama Ure-
da za udruge Vlade RH, Grad je 
od Zajednice sportskih udruga 
zatražio da ga izvijeste o načinu 
funkcioniranja udruga i klubova 
u aktualnim uvjetima te da izvr-
še procjenu sredstava koja bi im 
trebala biti dostatna u uvjetima 
kada se ne održavaju treninzi i 
natjecanja na domaćem terenu 
i u gostima.

Na kombiniranom sport-
skom igralištu za mali nogo-
met, košarku, rukomet, odbojku 
i badminton u sklopu budućeg 
Rekreacijskog centra Lančić, u 
utorak je, 28. travnja, dovršeno 
postavljanje golova za rukomet 
i mali nogomet te konstrukcija s 
koševima za košarku.   

 Primopredaji obavljenih ra-
dova nazočila je gradska resor-
na pročelnica Marina Držaić i 
predstavnik nadzora Mario He-
rak iz Studija Nexar. 

Sve troškove nabave opreme 
i radova (postavljena oprema je 
atestirana) financirao je Grad 
Ivanec svotom od 28.600 kuna. 
Radove je izvršila tvrtka Nika 
konstrukcije iz Petrijanca.

Budući da iscrtano i opre-
mljeno igralište naprosto mami 
na igru i rekreaciju, ne čudi što ga 
već obilaze djeca i mladi u želji 
da ga što prije isprobaju. Među-
tim, u trenutku završetka ovog 
izdanja novina na snazi je još 
uvijek bila odluka Nacionalnog 
stožera kojom su dječja i sport-
ska igrališta zatvorena zbog ak-
tualne epidemijske situacije. 

Corona, go home!
Stoga i ne čudi što su djeca 

svoje neraspoloženje prema co-
roni i ograničenjima kojima je re-
zultirala izrazili napisom kredom 
na asfaltu: Corona, go home!

Podsjećamo, ovo veliko igra-
lište izgrađeno je i asfaltirano 
lani najesen i u toj, prvoj fazi, do 
njega je sagrađena pristupna 
kvalitetna makadamska cesta, a 
uređen je i, zasad zemljani, pro-
stor za parkiranje. Iza golova će 
se postaviti zaštitne ograde, a 
igralište dodatno opremiti prije-
voznim stalcima za odbojku te 
garniturama prijevoznog bad-
mintona.

Glavnim projektom predviđe-
ni su i brojni drugi sadržaji - igra-
lište za odbojku na pijesku, dječ-
je igralište na travi, boćalište, 
nadstrešnica, sanitarni čvor te 
pješačka i biciklistička staza oko 
bajera. Sadašnje zemljano parki-
ralište će se asfaltirati, a Matiši-
ćev bajer će se izmuljiti te vode-
ne površine urediti za rekreaciju 
na vodi i za sportski ribolov.

sPORT I REKREAcIJA Na Rekreacijskom 
centru Lančić

Postavljeni koševi i golovi 
za rukomet i mali nogomet 

Dosta je corone!

Konstrukcije s koševima na iscrtanom igralištu za košarku

 ˝ Nabavu opreme 
i izvođenje radova je 
svotom od 28.600 kuna 
financirao Grad Ivanec

FO
TO

: B
. T

Ež
A

K

 Sva postavljena oprema je atestirana

IzDVOJENO Nikola Jelić – nakon titule najboljeg futsal suca na svijetu 2018. godine

Nikoli Jeliću titula drugog 
svjetskog najsuca za 2019.

novinari, igrači. Vjerujem da sam 
korektan i pravedan, sudim ono 
što vidim na terenu bez obzira o 
kome se radi. Svi su za mene jed-
naki i prema svima postupam po 
istom kriteriju.

Ima li u najavi većih nastupa 
ove godine?

- Planirana Liga prvaka u 
Bjelorusiji je zbog pandemi-
je otkazana. Finale su izborila 
po dva najbolja kluba iz Rusije i 
Španjolske i to je trebao biti  šlag 
na tortu. Svjetsko prvenstvo u 
Litvi je, prema rasporedu, u ruj-
nu ove godine, i dosad još uvijek 
nije otkazano. Ali znat ćemo na 
vrijeme.

Vaši planovi, dokad u svjet-
skom vrhu?

-Bude li zdravlja, planiram se 
u tim vodama kretati do 45 godi-
ne. Uz redovite treninge radi odr-
žavanja fizičke kondicije, kontinu-
irano se educiram, jer u današnje 
vrijeme moraš sve pratiti, biti 
prisutan u svako vrijeme i na sva-
kom  mjestu. I uvijek biti spreman 
za sljedeći poziv na natjecanje. 

Kako na Vaš uspjeh reagira 
javnost, Savez, prijatelji?

- Na svakome mjestu primam 
čestitke. Ovaj uspjeh na svjetskoj 
ljestvici ujedno je i velik uspjeh 
za Hrvatsku, za žNS Varaždin, ali 
i za promociju  grada Ivanca i ci-
jele Varaždinske županije, na što 
sam jako ponosan. 

Vaša poruka za kraj?
-Samo rad, trud i strpljenje 

ključni su za uspjeh u ostvarenju 
planova i ciljeva i sve uloženo 
kasnije se vraća. Ovom prilikom 
posebno zahvaljujem svojoj obi-
telji, naročito supruzi, koja ima 
razumijevanja za moja česta 
odsustvovanja od kuće. Svi su 
oni zaslužni za uspjeh koji sam 
postigao.(N. Nišević) 

Jelić: Vjerujem da sam u suđenju korektan i pravedan, 
prema svima postupam po istom kriteriju
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Ponovno u samom svjetskom sudačkom vrhu

sPORT Slijedom Ugovora o financiranju javnih potreba u sportu
za klubove 
Grad doznačio 
250.000 kuna

 ˝ Grad je od ZSU-a 
zatražio dostavu procjene 
sredstava koja bi klubovi-
ma trebala biti dostatna za 
rad u aktualnim uvjetima Zbog nepotpisivanja ugovora, Grad nije mogao izvršiti transfer 

sredstava ZSU-u, zbog čega su klubovi funkcionirali otežano
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ŽENsKI ODBOJKAŠKI 
KlUB IVANEc seniorke izborile plasman u 1. ‘B’ HOl sjever

Seniorska ekipa izborila je plasman u viši rang natjecanja

 ˝ U drugi dio prvenst-
va ŽOK je iz prvog dijela 
prenio svih 12 bodova, 
što već dugo nije uspjelo 
ostvariti nijednoj senior-
skoj ženskoj ekipi
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NOGOMETNI KlUB IVANČIcA 

Oko NK Ivančice okupljeno je čak 120 mladih igrača 
u svim dobnim kategorijama

FO
TO

: N
K 

IV
A

N
ČI

CA

Mlade ekipe s 
prvoligaškim 
momčadima u ligi 
središta sjever

 ˝ U mnoštvu 
mladih igrača ima 
i onih koji kvalite-
tom vidno odskaču; 
neki od njih sig-
urno će zaigrati 
i u prvoligaškim 
momčadima

NK MlADOsT MARGEČAN 

Aktivna Škola nogometa, 
U-18 u Nc-u sveti Ilija

 ˝ U cilju stvaranja kvalitetnih mladih 
nogometaša, NK Mladost nastoji uspostaviti 
što bolju suradnju sa školama u Radovanu, 
Margečanu, Salinovcu i Završju

Momčad U-9 NK Mladosti Margečan
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U završnoj su fazi radovi na 
revitalizaciji i uređenju drvore-
da i parkovnih površina u Ivan-
cu. Provedeni radovi uvelike su 
promijenili – i to nabolje! – vi-
zuru gradskih parkovnih povr-
šina. Uočili su to i građani, koji 
s odobravanjem komentiraju 
način na koji su uređeni i zašti-
ćeni postojeći mladi drvoredi i 
zasađeni novi.

Zasluga za to svakako pri-
pada profesionalnom pristupu 
problematici njihova uređenja. 
želeći takve poslove povjeriti 
struci, Grad Ivanec je najpri-
je projekt uređenja parkova 
i drvoreda naručio od naj-
mjerodavnije institucije, a to 
je Hrvatski šumarski institut 
u Jastrebarskom. Temeljem 
izrađenog projekta, sve radove 
izvela je specijalizirana tvrtka 
Cedrus Forest iz Čakovca, koja 
je odabrana u postupku javne 
nabave.

Investitor radova, vrijed-
nih 305.500 kuna jest Grad 
Ivanec. Evo i bilance izvršenih 
radova.

Najopsežniji zahvati pro-
vedeni su u parku oko stam-
benih zgrada u Arnoldovoj 
ulici. Tu je uklonjeno 11 sta-
rih stabala i 14 panjeva te 50 
starih i prekomjerno izraslih 
grmova. Panjevi su uklonjeni 

specijalnim strojem, postup-
kom „frezanja“. Nasadi su ob-
novljeni sadnjom 23 nova sta-
bla i 20 grmova, a u trenutku 
zatvaranja ovog izdanja no-
vina obavljale su se pripreme 
za obnovu travnjaka. 

Na mjestu posječenih sta-
rih javorova u Varaždinskoj 
(preko puta Doma zdravlja) i 
u Kumičićevoj ulici, zasađen 
je mladi drvored srebrnolisnih 
lipa, jednakih onima koji su lani 
zasađene u velikom gradskom 
parku s druge strane ulice.

Također, sanirani su i po-
stojeći mladi drvoredi u Ar-
noldovoj, Kumičićevoj, Varaž-

dinskoj i Malezovoj ulici. Sva 
stabalca su orezana, formira-
na im je krošnja, zaštićena su 
voćarskim voskom i fiksirana 
kolcima te pri dnu zaštićena 
plastičnim štitnicima. 

Obnovljen je i ivanečki Mali 
park. Nakon što je uklonjeno 

jedno bolesno stablo te sta-
ri panjevi i ukrasno grmlje, u 
parku je zasađeno 15 novih 
stabala – likvidambara, ke-
stena, norveške jele, javora, 
katalpi i gloga te 40 ukrasnih 
grmova. Također, novi travnjak 
bit će uređen i u Malom parku.

Sve površine na kojima su 
izvedeni radovi izgledaju vrlo 
uredno i urbano, a način na koji 
su radovi izvedeni odaje pri-
mjerenu brigu Grada o zdrav-
lju i pravilnom razvoju mladih 
nasada te urbanom uređenju 
gradskih zelenih površina. (ljr)

PARKOVI U završnoj fazi radovi na revitalizaciji i uređenju drvoreda i parkovnih površina u Ivancu

lijepo, 
uredno, 
skladno i – 
urbano
 ˝ Grad je sav posao vezan uz uređenje 

drvoreda i parkova povjerio struci – projekt je 
izradio Hrvatski šumarski institut, a posao je 
odradila specijalizirana tvrtka Cedrus Forest

Procvjetale magnolije
Građane koji redovito šeću velikim 

gradskim parkom razveselilo je prvo cvje-
tanje mladog drvoreda magnolija koje su 
zasađene u studenom lani. 

Stabalca su se, očito, dobro ukorijenila 
i prezimila te početkom travnja građani-
ma prvi put podarila bogatstvo ljubičastih 
cvjetova.(ljr)

MlADI DRVORED

U 
Arnoldovoj i 
Kumičićevoj 

ulici 
zasađena 

su 23 nova 
stabla
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Sadnja drvoreda likvidambara u ivanečkom Malom parku
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Svaka je pomoć dobrodošla

Na mjestu starih javorova zasađen je drvored mladih srebrnolisnih lipa


